
Prissammenligning på normale batterier og avanse for Lions.
Pr. 9.august 2005.

AURA Light,  Panasonic Batterier 2005.
Avanse deles i 3 deler: 1/2 til selgende klubb, 1/4 til MD f.eks Narkofondet og 1/4 til LC Røyken. 

Bestilling sendes AURA direkte og AURA leverer til Lionsklubben og overfører provisjon til klubber og MD 2 ganger i året pr 31/12 og 30/6..  

Konkurrentpriser
Art.betegnelse N. betegnelse. Katalogpris Nettopris UT PRIS/ Avanse Eget Panasonic Duracell Varta

Lions ink. mva Biltema Europris Mega Clas Ohlson

BATT ALK LR20 1,5V BLISTER D kr 10,90 kr 7,63 kr 16,00 kr 5,17 kr 17,45 16 19,65 18

BATT ALK LR14 1,5V BLISTER C kr 7,60 kr 5,32 kr 12,00 kr 4,28 kr 12,45 12 17,25 14,5

BATT ALK. LR03 1.5V BLISTER AAA kr 4,80 kr 3,36 kr 7,00 kr 2,24 kr 4,98 8,75 9,98 8,75

BATT ALK LR6 1,5V BLISTER AA kr 4,20 kr 2,94 kr 6,00 kr 1,86 kr 4,98 6 8,73 7,25

BATT ALK 6LF22 9V BLISTER LR6 kr 17,70 kr 12,39 kr 25,00 kr 7,61 kr 24,90 24 32,98 35

Fortjeneste pr. år ved salg av: Antall Fortjeneste Antall Fortjeneste Antall Fortjeneste Antall Fortjeneste
Lommelyktbatterier  D 1,5V 1 000 kr 5 170,00 2 500 kr 12 925,00 5 000 kr 25 850,00 10 000 kr 51 700,00

Radiobatterier C 1,5V 1 000 kr 4 280,00 2 500 kr 10 700,00 5 000 kr 21 400,00 10 000 kr 42 800,00

Fjernkontrollbatterier AAA  1,5V 1 000 kr 2 240,00 2 500 kr 5 600,00 5 000 kr 11 200,00 10 000 kr 22 400,00

Batterier til leketøy etc. AA  1,5V 1 000 kr 1 860,00 2 500 kr 4 650,00 5 000 kr 9 300,00 10 000 kr 18 600,00

Brannalarmbatterier LR6  9V 500 kr 3 805,00 1 250 kr 9 512,50 2 500 kr 19 025,00 5 000 kr 38 050,00
Totalt kr 17 355,00 Totalt kr 43 387,50 Totalt kr 86 775,00 Totalt kr 173 550,00

Det er ca 13700 medlemmer i MD 104 50 % kr 8 677,50 50 % kr 21 693,75 50 % kr 43 387,50 50 % kr 86 775,00
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

Informasjonskonsulent Vibeke Aasland vil gi en muntlig rapport om status på profilprosjektet.  

VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING: 

De forslagene som blir presentert godkjennes.  
Det søkes om finansiering av prosjektet fra Oak Brook til bl.a produksjon a profilhåndboken.  
Profilprogrammet tas i bruk etter hvert som trykksaker, konvolutter, brevark osv skal trykkes 
på nytt.  

VEDTAK: 

Sak: PROFILKOMITEEN. RAPPORT OM STATUS Art O

Møtedato: 12.11.2005 Saksnr: 8.06 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
De forslagene som blir presentert godkjennes.  
Det søkes om finansiering av prosjektet fra Oak Brook til bl.a produksjon a 
profilhåndboken.  
Profilprogrammet tas i bruk etter hvert som trykksaker, konvolutter, brevark osv skal 
trykkes på nytt. 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Notat fra MD-YC Rune Johansen 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Mål nye medlemmer er satt til 20 (økning fra 20 til 40 i de 4 eksisterende klubbenen) 
Mål nye klubber var 3. Ingen konkrete ting så langt, men i G, F og K arbeides det med prosjekter.  
Treg start på prosjektet da tilbakemeldingene fra distriktene kom veldig sent, og for to distrikter 
ikke i det hele tatt. 

VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Informasjonen fra MD-YC tas til orientering.  

VEDTAK: 

Sak: UTVIKLINGEN AV LEO I NORGE - 
STATUSRAPPORT

Art O

Møtedato: 12.11.2005 Saksnr: 8.08 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesn Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Informasjonen fra MD-YC tas til orientering.

Guvernørrådets vedtak: 



THE INTERNATIONAL ASSOCIATION OF 

LIONS CLUBS 
MD 104 - NORWAY 

MD – YC  Rune Johansen, 
Høybråtenveien 23 J, 1055  Oslo 

 Mobil : 97 60 85 10  Tlf.pr. : 23 14 04 35 
  E - mail : mdyc@lions.no 

Statusrapport utvikling Leo  i Norge 12.10.05 

Utgangspunkt for saken er at organisasjonen Leo i Norge nå er på et minimum når det gjelder aktive klubber 
og medlemmer. Organisasjonen består av 4 aktive klubber, Torshov, Sandnes, Rustad og Bergen Vest med 
ca 20 aktive medlemmer. . 

Mål for prosjektperioden: En økning av medlemmer i de eksisterende klubbene 
    3 nye klubber 

1. Økning av medlemmer i de eksisterende klubbene 

Leo Club Bergen Vest - fra 5 til 10.  
Satser på nye medlemmer i forbindelse med turen til Romania neste sommer og kontakter også 
YE studenter. 
Leo Club Sandnes - fra 4 til 8 medlemmer.  
YE studenter/ungdomsklubber  
Leo Club Oslo Torshov - fra 5 til 10 
Leo Club Oslo Rustad – fra 6 til 12. 
Klubbene i Oslo samarbeider. Satser på YE studenter fra de 2 siste årene som er blitt invitert på 
pizza og bowling i slutten av måneden. 
Gratiskonsert for elever på videregående skoler i Oslo i jan/feb. Band er allerede booket, 
trykkeri og designer er i gang med plakater. 

Oppdatert oversikt over utviklingen på antall medlemmer til GR møtet.     

2. 3 nye klubber  

Prosjektet har fått en treg start. Dette pga GR sin vilje til å gjennomføre første delen av sitt eget 
vedtak om rapportering innen 1.september. Distriktene 104D og C har ikke meldt tilbake i det 
hele tatt. 
Seminaret den 17.september ble avlyst pga liten interesse. 

De innspillene som har kommet inn er som følger; 
Distrikt 104H – satser på å styrke de 2 klubbene de har.  
Distrikt 104G – YC ser på muligheten for å få til en klubb. Følges opp under YEK møtene i 
november.  
Distrikt 104F – mulighet for klubb på Notodden. Diskuteres i løpet av oktober.  
Distrikt 104K – forsøke å starte 2 nye klubber – Årnes og Ullensaket området. Få i gang Leo 
Club Odal som har ligget i dvale et år. Forslag til plan for etablering av klubber oversendt.   

Hittil ingen konkrete prosjekter satt i gang. En del avklaringer vil skje i løpet av oktober, begynnelsen 
av november. MD-YC følger opp de ulike innspillene og håper å kunne rapportere om fremskritt 
under GR møtet i november. 

Med Leo/Lions hilsen 

Rune Johansen 
MD YC 2005 - 2007 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Representasjonen ved Nordiske Riksmøter går på omgang mellom distriktene. I tillegg skal 
GRL representere ved et av Riksmøtene. Totalt sender vi derfor fire representanter med 
ledsagere. Alle utgifter som ikke betales av vertslandet, dekkes av MD 104. 

VURDERINGER:  
I henhold til turnusordningen, skal følgende distrikter være representert: C, E og K. GRL har 
valgt å reise til Island. Det foretas derfor loddtrekning mellom de tre distriktene om å 
representere i Danmark, Finland og Sverige. 

( I 2007 skal F representere. I tillegg skal det trekkes ut to av  distriktene A, D og H.) 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING: 

VEDTAK: 

Sak: REPRESENTASJON VED NORDISKE 
RIKSMØTER - 2006

Art B

Møtedato: 12.11.2005 Saksnr: 8.09– 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 
I henhold til loddtrekning, er fordelingen som følger: 
Finland:       Seinäjoki  9. – 11. juni     Distrikt: 
Danmark:     Arden  9. – 11. juni          Distrikt: 
Island:          Akranes        2. – 3. juni   GRL Marit Klokkerhaug 
Sverige:       Trollhättan  25. – 26. juni Distrikt:               (samtidig med RM i Norge) 



Riksmøtere
presentasjo
n i Norden

År Land Distrikt Navn

2006 Danmark

Finland

Island

Sverige

2005 Danmark B Trygve Lullaug

Finland GRL Svein Berntsen

Island D Christopher Knag

Sverige J Anders Heen

2004 Danmark F Finn Eltorn

Finland G Sigmund Hole

Island H Bjørn Holm

Sverige A Einar Steinland

2003 Danmark E

Finland GRL Morten Jansen

Island K

Sverige C Gudmund 
Underland

2002 Danmark F Chr. Danielsen

Finland J Reidar Elnan

Island GRL Egil Moe-
Helgesen

Sverige B Kjell Eikanger

2001 Danmark A

Finland D

Island GRL Arne Krogstad

Sverige H



Regler:

GRL har 
rett til å 
velge først

Deretter 
loddtreknin
g i 
turnusrekk
efølge 
mellom 
guvernøren
e

Ved evt. 
møtekollisj
on med 
eget RM, 
videre til en 
PDG

Distrikt

A 2001 Da 2004 Sv 2007 ?

B 2002 Sv 2005 Da

C 2003 Sv 2006

D 2001 Fi 2005 Is 2007 ?

E 2003 Da 2006

F 2004 Da Garantert 2007

G 2002 Da 2004 Fi

H 2001 Sv 2004 IS 2007 ?

J 2002 Fi 2005 Sv

K 2003 Is 2006

GRL 2001 Is 2002 Is

2003 Fi 2005 Fi



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Det skal oppnevnes en jury blant guvernører/fagsjefer/ansatte som skal avgjøre hvilket av 
bidragene til fotokonkuransen som skal bli MD 104’s bidrag.  

HUSK AT DG MÅ TA MED VINNERBILDET FRA SITT DISTRIKT TIL GRM 

VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Sak: JURY FOTOKONKURANSEN Art O

Møtedato: 18. og 19. 2.2006 Saksnr: 8.12 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Følgende oppnevnes: 
Vibeke Aasland, leder, Jon Sigurd Vangsøy og Svein Klokkerhaug 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Forslag til møtedatoer kan sees nedenfor. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Møtekalenderen vedtas 

VEDTAK: 

Sak: MØTEDATOER LIONSÅRET 2007/2008 Art B

Møtedato: 18. og 19. 2.2006 Saksnr: 8.13 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Møtekalenderen vedtas

Guvernørrådets vedtak: 



AKTIVITETSKALENDER 2006/2007. 

Fagsjefmøte    10. 6. 2006   Gardermoen 
Convention     30.6 – 4.7 2006  Boston, USA 
Arbeidsutvalgsmøte   11.8.2005   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 1   17.8.2006   lion@lions.no 
Besøk av IP     ?    ? 
Guvernørrådsmøte   26.-27.8.2006   Oslo 
Materiellfrist The Lion nr. 2  28.9.2006   lion@lions.no 
Europaforum    19.-22.10.2006  Bournmouth, England 
Lions Røde Fjør 2009. Frist for 
innsending av forslag   1.11.2006   Lionskontoret 
Arbeidsutvalgsmøte   3.11.2006   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 3  9.11.2006   lion@lions.no   
Guvernørrådsmøte   18.11.2006   Oslo 
Materiellfrist The Lion nr. 4  18.01.2007   lion@lions.no 
Nordisk Samarbeidsråd  20.-21.1 2007   Reykjavik 
Frist for forslag til DM og RM 1.2.2007   lion@lions.no 
LRF 2009 – høringsfrist  1.2.2007   Sendes Lionskontoret 
Arbeidsutvalgsmøte   2.2.2007   Lionskontoret 
Guvernørrådsmøte   17.-18. 2. 2007  Oslo 
Materiellfrist The Lion nr. 5  1.3.2007   lion@lions.no 
Materiellfrist The Lion nr. 6  19.4.2007   lion@lions.no 
Distriktsmøter    14.4.2007   Distrikt? 
Distriktsmøter    21.4.2007   Distrikt? 
Lions Tulipanaksjon   28.4.2007   Alle klubber 
Arbeidsutvalgsmøte   11.5.2007   Lionskontoret  
Guvernørådsmøte     1.6.2007   Hamar 
Riksmøte    1.-3.6.2007   Hamar 
Fagsjefmøte    9.6.2007   Gardermoen 
Materiellfrist The Lion nr. 7  19.6.2007   lion@lions.no 
Convention    2.-6.7.2007   Chicago 

Mangler: 
Datoer for VDG opplæring   



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Forslagene er gjengitt nedenfor 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
1. GRL’s rapport til Riksmøtet er et sammendrag av DG/fagsjefers rapporter til respektive 

distriktsmøter. Derfor bør DG på sine distriktsmøter konsentrere seg om hva distriktet har 
oppnådd i forhold til de målsettinger som er satt opp. I tillegg kommer distriktsmøtene for 
tidlig i forhold til en rapportering fra GRL. 

2. MD-PRC funksjonen ble avskaffet på RM i 2000. Vi har nå ansatt informasjonskonsulent, 
som er den som skal ta seg av de sakene som faller inn under dette fagområdet. Ref også 
forslaget til MD-LDC Per Frost i sak. 5.08  

3. Er allerede med i handlingsplanen til opplæringsområdet. Se sak 4.02 punkt 1 fra GRM i 
august.  

4. Innholdet i Riksmøtet vil bli diskutert under GRM  
5. Helt enig. Men i praksis fungerer det litt annerledes. Problemet er tilgjengeligheten av 

sakene. F.eks til Europa Forum fikk vi sakene når vi kom til Stuttgart 

VEDTAK: 

Sak: FORSLAG FRA DG FINN E. HAUG Art B

Møtedato: 18. og 19. .2.2006 Saksnr: 8.14– 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Som forslaget fra generalsekretæren. 
Dersom forslagets punkt 2 vedtas, må dette fremmes av guvernørrådet, og  oversendes 
lovkomiteen for uttalelse. 

Guvernørrådets vedtak: 



Sak til GRM møtet 17-19. Februar 2006 
Sted: Bristol Hotell, Oslo 
Tid: Fredag kl 1600 til søndag kl ? 

Fra: Distriktsguvernør Finn Erling Haug Distrikt 104F 

Til: Guvernørrådet 2005-2006  

Jeg tillater meg å innmelde til Arbeidsutvalget/ Guvernørrådsmøtet disse  
 fem (5) saker til diskusjon og om mulig behandling til avgjørelse/vedtak: 

Sakene 1-4 mener jeg vi må ta opp til diskusjon for om mulig bringe MD104 videre og da har 
vi ett Riksmøte(RM) i Tønsberg hvor vi kan sette dette i gang. Det er, slik jeg ser det, vi 
guvernører som skal ha en mening om dette og gi oppdrag til våre fagsjefer om å forestå/ 
drive dette igjennom på RM.  

Sak 01: Varemerkekampanje. 
Guvernørrådet innstiller på at det må legges vekt på en opplysningskampanje 

under Distriktsmøtet om hva som er status i det arbeidet som Lions Club International 
har utført og utfører i inneværende og de neste år og hvilken strategi som skal/kan 
legges til grunn for at allmennheten skal få slik kjennskap. 

Slik status må bringes til veie og gis til RM og som info materiell til 
potensielle medlemmer og til lokalsamfunnet der Lionsklubben har sitt virke. 
Profesjonisme er stikkordet. 
Innledningsmateriale er slik vi ser det tilgjengelig fra årets NSR møte avgitt fra våre 
Svenske LIONS venner.  

Sak 02: Public relations officer MD 104 (MD-PRC), Pressesjef LIONS Norge 
Guvernørrådet innstiller på at det snarest må opprettes en fagsjefsstilling som 

Multippeldistriktets fagsjef innen PR 
Dersom LIONS Norge mener noe med bekymringsmeldingene om at MD 104 

sliter med å opprettholde sitt medlemstall må vi gå til det skritt å bevege oss bort fra 
tale til handling. Det er av stor betydning for klubbene at det er et profesjonelt fagnivå 
som kan gi informasjon på nasjonalt nivå og som kan tilrettelegge for samhandling 
med distriktets PRC’er. Pressesjefen MD104 Norge skulle inngå i alle de fora der 
informasjon besluttes/lages og utredes samt inngå i fellesskap med de nordiske lands 
tilsvarende posisjoner inne PR.. 

Sak 03: Utdanning av soneledere 



Guvernørrådet innstiller på at det iverksettes spesiell opplæring av soneledere 
med felles utdanningsnivå og innhold. 

Ut fra den kjensgjerning at det er soneleder som er distriktsguvernørens lange 
arm opp mot klubbene må denne funksjonen gies tilstrekkelig og adekvat opplæring. 
Opplæringsprogrammet skal være nasjonalt og koordinert slik at det til enhver tid er 
riktig og tilstrekkelig kunnskap tilgjengelig. Det er MD/LDC som har ansvar for at 
slik opplæring blir gitt. 
Opplæringen kan/ må foregå distriktsvis og de respektive distrikt stiller budsjettmidler 
tilrådighet for selve opplæringen. 

Sak 04: Lederskap innen det moderne LIONS 
Guvernørrådet innstiller på at det under RM 2006 avholdes et seminar om”Lederskap 
innen det moderne LIONS”. 

Slik som det fremgikk av hovedtema under årets NSR var det vektlagt tanker og ideer 
under temaet det moderne LIONS.  
Det vil være av stor betydning om årets riksmøte tok dette opp som diskusjonstema og 
brakte denne utfordringen ut til klubbene. Det må være det perfekte tema på ett 
RIKSMØTE der det møtes ett stort antall av landet presidenter. 
Innledningsmateriale er slik viser det tilgjengelig fra NSR 2006. 

  
 Sak 5 er ment som en resolusjon om forsiktighetsbetraktninger i forbindelse med 
avstemninger hvor forslag til endringer går på tvers av nasjonalt fattede vedtak. 
Felleskapsbeslutninger/vedtak på tvers av nasjonale beslutninger/vedtak kan  
gjøre det vanskelig, fordi fellesskapsbeslutninger som regel gir føringer for hva som 
skal følges.   

Sak 05: Klargjøring av saker til fellesmøter Europaforum, Nordisk Samarbeidsråd                                           
             og Convention. 

Guvernørrådet innstiller på at det må være sammenheng mellom nasjonale vedtak og 
stemmegivning på forslag og innstillinger til forslag/beslutninger for/fra 
arbeidsgrupper etc. vedrørende saker tatt opp på alle LIONS felles arrangementer i 
Skandinavisk og Internasjonalt forband.  

Med dette menes det at GRM i forkant skal ha foretatt beslutning om MD104 ’s 
holdning til det aktuelle tema.  
Det må ikke være usikkerhet om disse punkter i behandlingen og avstemningen som 
skal finne sted på konferanser som nevnt ovenfor. 
Det ligger til Generalsekretæren og Arbeidsutvalget å ta dette opp til behandling i 
forkant på Guvernørrådsmøter og/ eller eventuelt gi informasjon til sittende 
Guvernørrådsmedlemmer om tidligere råds beslutning i en slik ovenfor nevnt sak. 

Mvh 
Finn Erling Haug
DG104f 



EMH har sendt en mail til Finn, og fått tilbake disse kommentarene som han har bedt 
om blir tatt inn i dokumentet. 

Hei Egil 
  Her er mine kommentarer til dine spørsmål. Vil sette pris på om dette også tilflyter GR 

1. GRL skal under sin talt til Riksmøte gå gjennom alle mål og se på måloppnåelsen. 
Jeg oppfater forslaget slik at hennes tale allerede skal gjøres ferdig til 
Distriktsmøtene, og fremføres av en eller annen. 

Her er det en liten forglemmelse fra min side, det skal være Riksmøte/Distriktsmøte 
som skal være mottaker av slik informasjon i første rekke og sist men ikke minst 
strategi om hvordan vi skal få denne informasjonen positivt ut til samfunnet rundt oss 
slik at vi kan bruke dette i kampen for nye medlemmer og aktivitetsmidler til hjelp for 
de som trenger det. Vi har fagsjefer som må samle/innhente dette materiale nå slik at 
dette kan brukes under årets DM og RM. Vi har ingen tid å miste 

2. Mener du med dette å gjeninnføre MD-PRC funkjonen som ble nedlagt for noe år 
tilbake? Hva er eventuelt de økonomiske konsekvensene? 

Ja jeg mener faktisk det. Vi lurer oss selv dersom vi tror at vi får ut vårt budskap uten 
å ha noen som faktisk har det ansvaret. Vi har liten kontroll med hva som gjøres med 
de gode informasjonene som kunne vært gitt til våre medlemmer og ikke minst ut til 
media. Det er helt klart at også LIONS har saker som er av medias interesse men vi 
har ingen som kan fronte de. Det er det vi må skaffe oss. Økonomien i det er den 
prioriteringen som vi må ta. Tror faktisk ikke at vi har råd til å la være. Vi har snakket 
om at vi går inn i en tid der vi kan forvente større gjennomtrekk av medlemmer og det 
tror jeg på dersom vi ikke gjør oss mer interessante. Disse midlene finner vi dersom vi 
vil.  

3. Jeg er helt enig. Denne saken overlates til Per Frost, men den er jo med i hans 
handlingsplan - se sak 4.02 punkt 1 fra GRM i august. 

Flott. Det som gjenstår da er at vi gir tidsfrist for implementering/oppstart. Det må 
iverksettes snarest og innen årets DM må vi ha dette opplegget tilgjengelig. Som i pkt 
1 vi har ingen tid å miste. 

4. Innholdet i Riksmøtet vil bli diskutert under GRM 
Flott. Vi har en unik mulighet til å få med oss alle klubbene fra første stund dersom vi 
tar dette på Riksmøtet. Der har vi ett år gamle Presidenter til å hjelpe oss. Vi må ikke 
la muligheten gå fra oss. Dette er fa slik jeg ser det innenfor tanken om ” liv eller død” 
for hele LIONS bevegelsen. Vi må starte en overbevisnings jobb ut mot alle klubber 
om hvilken tid lever i og hva som forventes for å beholde medlemmer og fremfor alt 
hva som skal til for å gi positivitet i hverdagen. 

5. Helt enig. Men i praksis fungerer det litt annerledes. Problemet er tilgjengeligheten av 
sakene. F.eks til Europa Forum fikk vi sakene når vi kom til Stuttgart. 

Ingen flere kommentarer 
Mvh  
Finn Erling 
  



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se oversikt over møtedatoer 2006/2007  
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Oversikten tas til orientering 

VEDTAK: 

Sak: MØTEDATOER 2006 - 2007 O

Møtedato: 26. 5.2006 Saksnr: 8.18 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Oversikten tas til orientering

Guvernørrådets vedtak: 



AKTIVITETSKALENDER 2006/2007.      (9.5.2006) 

Seminar for VDG 2006/2007  28.05.2006   Tønsberg 
Fagsjefmøte IR, ME, LDC, PR 
og ITC     10.06. 2006   Gardermoen 
Fagsjefmøte YC   19.–20.8 2007   Kommer senere 
Fagsjefmøte NAC   Kommer senere  Kommer senere  
Convention     30.6 – 4.7 2006  Boston, USA 
Arbeidsutvalgsmøte   11.08.2006   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 1   17.08.2006   lion@lions.no 
Besøk av Internasjonal President 27.–28.8 2006   Oslo    
Guvernørrådsmøte   26.-27.8.2006   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 2  28.09.2006   lion@lions.no 
Europaforum    18.-22.10.2006  Bournmouth, England 
Lions Røde Fjør 2009. Frist for 
innsending av forslag   01.11.2006   Sendes Lionskontoret 
Arbeidsutvalgsmøte   03.11.2006   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 3  09.11.2006   lion@lions.no 
Opplæring VDG 2006/2007  17. og 18.11.2006  Lionskontoret   
Guvernørrådsmøte   18.11.2006   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 4  18.01.2007   lion@lions.no 
Nordisk Samarbeidsråd  19.-21.1 2007   Reykjavik 
Frist for forslag til DM og RM 01.02.2007   lion@lions.no 
LRF 2009 – høringsfrist  01.02.2007   Sendes Lionskontoret 
Arbeidsutvalgsmøte   02.02.2007   Lionskontoret 
Guvernørrådsmøte   17.-18.2 2007   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 5  01.03.2007   lion@lions.no 
Distriktsmøter    14.04.2007   Distrikt 
 Distriktsmøter   21.04.2007   Distrikt  
Lions Tulipanaksjon   28.04.2007   Hele landet 
Arbeidsutvalgsmøte   11.05.2007   Lionskontoret 
Guvernørrådsmøte    01.06.2007   Hamar   
Riksmøte    1.-3.6.2007   Hamar 
Seminar for VDG 2007/2008  03.06.2007   Hamar 
Fagsjefmøte    09.06.2007   Gardermoen 
Materiellfrist The Lion nr. 6  19.06.2007   lion@lions.no 
Convention    2.-6.7.2007   Chicago 
  

Materiellfristen på The Lion kan bli endret dersom det senere vedtas å gi ut 7 nummer. 



   
  



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se brev fra LC Alta nedenfor. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
LC Alta ønsker å etablere en nettbutikk hvor de skal selge diverse Lionseffekter.  
Vi har i egen mail til klubben påpekt reglene for å selge til alle Lionsklubber. I tillegg har vi 
informert om at flere andre klubber selger varer som ligner på de klubben nå ønsker å selge.  
Da markedet er begrenset, bør det ikke være mer enn to klubber som har samme produkt. 

Med nettbutikk får man også en helt annen situasjon med hensyn til muligheter for salg 
utenfor eget distrikt. De reglene som i dag eksisterer bør derfor gjennomgås og tilpasset denne 
nye situasjonen. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Dersom klubben skal selge artikler som pr i dag ikke selges av andre, bør tillatelse gis. 
Klubben bes opplyse om hvilket formål et overskudd skal tilfalle. Det har også blitt nærmest 
vane at en mindre del av overskuddet overføres til et av de sentrale fond. 
Klubben er gjort kjent med de regler som gjelder for bruk av Lionsmerke etc.   

VEDTAK: 

Sak: LC Alta. Søknad om salg av produkter. B

Møtedato: 26. 5.2006 Saksnr: 8.19 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Det er opp til den enkelte distriktsguvernør å gi tillatelse til salg. Klubben oppfordres til å 
følge de rutinene som etter hvert er opparbeidet, bl.a ved ikke å selge produkter det allerede 
er andre klubber som selger. Produkter som kan kjøpes i den internasjonale 
produktkatalogen tillates ikke tatt opp i vareutvalget. 

Guvernørrådets vedtak: 



Lions Clubs International 
Lions Norge 
Ensjøveien 18 
0661 Oslo 

           
         Alta, dato 21. mars 2006 

SØKNAD OM BRUK AV LIONS NAVN OG MERKE – NETTBUTIKK MED LIONS 
PROFILERINGSARTIKLER – LC ALTA – DISTRIKT 104A 

Vi viser til gjeldende retningslinjer for bruk av Lions navn og merke, og søker med dette Lions Clubs 
International om bruk av: 

• Lions offisielle logoer, logotyper og tekster som i dag er tilgjengelige på Lions Clubs.org (http://
www.lionsclubs.org/SW/content/resources_logos_art.shtml) 

Videre søker vi om bruk av tekstene:  
• ”Lions” 
• ”Lions Club” 
• ”Lions Clubs International” 
• ”We serve” / Til tjeneste 

Dette skal brukes på produkter i Lions Club Alta’s nettbutikk, som vil være et sentralt nettsted for Lions 
medlemmer i Norge, og deres behov for profileringsartikler innen bekledning som; T-skjorter, 
collegegensere, capser, osv. samt gave- og nytteartikler og annet. Vareutvalget vil også kunne omfatte 
produkter som Lionsklubbene benytter i sine inntektsbringende aktiviteter. 

Lions Club Alta har i dag foretatt registrering i Brønnøysundregistrene som forening/ organisasjon. 

Nettstedet er under etablering og konstruksjon med komplett handleløsning. Det vil bli opprettet eget 
domenenavn for nettbutikken. Navnet på denne er imidlertid ikke klargjort på dette tidspunkt. 

Nettbutikken drives som en klubbaktivitet, og med leverandør og distributør av de fleste produktene i 
Alta. 

Med vennlig hilsen 

Kjetil Romsdal         Ketil Iki 
President         Visepresident/ 
ITC-104A 
Lions Club Alta 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Forslag fra LC Arendal om endring av styret i Lions katastrofeberedskap. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
I dagens regler, er det Lions Arbeidsutvalg som katastrofeberedskapens styre. Imidlertid hører 
de sakene som behandles i styret inn under fagområdet til MD-IRC, men vedkommende er 
ikke med i styret.  

VURDERINGER:  
Etter dagens system, skiftes tre medlemmer ut hvert år, og styret får derfor ikke den 
kontinuiteten et så viktig beslutningsorgan er. Forslaget fra LC Arendal vil i stor grad bøte på 
dette, samtidig som man er sikret at minst to av medlemmene har faglig bakgrunn fra 
fagområdet nasjonalt - og internasjonalt hjelpearbeid. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Legges frem uten innstilling. 
VEDTAK: 

Sak: FORSLAG OM ENDRING AV STYRET I LIONS 
KATASTROFEBEREDSKAP

Art B

Møtedato: 18. og 19. .2.2006 Saksnr: 9.01 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
AU ser det som riktig både å få MD-IRC inn i styret og å få til et styre som har større 
kontinuitet.  
AU støtter derfor forslaget fra LC Arendal om at styret i Norske lionsklubbers 
katastrofeberedskap endres til å bestå av: GRL, AGRL, MD-IRC og en person med faglig 
kompetanse som velges av guvernørrådet for 3 år.  
Forslaget oversendes til lovkomiteen for uttalelse. Lovkomiteen bes også utrede fra hvilket 
tidspunkt en eventuell forandring kan gjøres gjeldende.

Guvernørrådets vedtak: 



Lions Club Arendal 
Stiftet 1959

Lions Club International MD 104 

Ensjøveien 18 
0661 Oslo 

Forslag til RM 2006 
Forslag til endring av arbeidsordningen for Norske lionsklubbers katastrofeberedskap 
Ref. Arbeidsordningene for MD 104 – kapittel VIII, § 20, punkt 2. a) 

Arbeidsordningen sier i dag at et er guvernørrådets arbeidsutvalg (GRAU)  som er 
beredskapens styre og som bevilger midler fra fondet ved de største utbetalingene. 
Målsetninger er at fondet til enhver tid skal ha 2 millioner disponibelt. I praksis har det meste 
av fondets midler blitt brukt ved katastrofer i andre deler av verden enn Norge. For å heve 
styrets kvalitet, foreslås det endringer i styrets sammensetning. 

MD-IRCs tilknytning til fondet er å være ansvarlig for informasjon til klubbene om fondets 
beretttigelse samt å påvirke klubbene til å yte nødvendig økonomisk støtte. MD-IRC er den 
faglig øverste tillitsvalgte i MD104 og er gitt ansvar for internasjonalt hjelpearbeid. MD-IRC  
velges for 2 år og kan gjenvelges. Den kunnskap, interesse og erfaring som MD-IRC har, 
brukes ikke på best mulig måte når det gjelder bevilgninger fra katastrofefondet. Praksis har 
vist at MD-IRC ikke rådspørres når bevilgninger gjøre. Det hender MD-IRC først får vite om 
bevilgninger gjennom vårt utmerkede blad ”The Lion”.  Det er uheldig at vår fremste 
riksmøtevalgte faglige leder ikke blir forelagt og/eller rådspurt i saker vedrørende det 
internasjonale hjelpearbeidet. Det naturligste er at MD-IRC blir aktiv medlem av 
katastrofeberedskapens styre. 
For å få langsiktighet i  styret, foreslås at det 4. medlem velges av guvernørrådet. Denne 
person bør ha faglig kompetanse innen området. For å bedre styrets kontinuitet, velges denne 
person for en 3 års periode. 

Lions Club Arendal foreslår derfor: 

§ 20, punkt 2.a) vil da lyde: 

Katastofeberedskapens styre er GRL, AGRL, MD-IRC og en person med faglig kompetanse. 



Guvernørrådslederen er styrets leder 

Arendal, 26.01.2006 

Rein Thorstensen  (sign.)      Arne Husebye (sign) 
President/ LC Arendal      visepresident/ LC Arendal 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se nåværende tekst i arbeidsordningen nedenfor 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
En slik endring krever godkjennelse fra Riksmøtet med alminnelig flertall 
VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Orkester Norden er en fin ungdomsaktivitet, som også gir Lions positiv omtale.  
Endringen bør godkjennes, men samtidig bør klubbene f.eks via Lionbladet bli oppfordret 
til å støtte Orkester Norden på vanlig måte. 

VEDTAK: 

Sak: FORSLAG TIL ENDRING AV VEDTEKTENE FOR 
LIONS UNGDOMSKONTO

Art B

Møtedato: 18. og 19.2.2006 Saksnr: 9.02 – 2005/06

Saksbehandler Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Orkester Norden er en fin ungdomsaktivitet, som også gir Lions positiv omtale. Selv 
om mye av kostnadene ved å sende norske deltagere til Orkester Norden dekkes av 
klubber, vil det fra tid til annen oppstå behov for tilleggsbevilgning. I tillegg er det 
også andre ungdomsaktiviteter som vi ønsker å støtte, men som dagens lover ikke 
gir mulighet til.  
AU støtter forslaget fra MD-YC. Forslaget må fremlegges som forslag fra 
guvernørrådet. 
Forslaget må oversendes lovkomiteen for uttalelse.

Guvernørrådets vedtak: 



THE INTERNATIONAL ASSOCIATION OF 

LIONS CLUBS 
MD 104 - NORWAY 

MD – YC  Rune Johansen, 
Høybråtenveien 23 J, 1055  Oslo 

Mobil : 97 60 85 10   Tlf.pr. : 23 14 04 35  E - mail : mdyc@lions.no 

         
         Oslo 24.01.06 

 TIL:  AU/GR 

 FRA: MD YC Rune Johansen 

 Endring av vedtektene for Lions Ungdomskonto  

Lions ungdomskonto har siden opprettelsen vært direkte knyttet til Lions ungdomsutveksling (YE-
arbeidet) og har pga av disse bestemmelsene ikke vært benyttet til andre ungdomsrelaterte formål. 
Men for et par år siden ble det gjort en forandring i vedtektene slik at også kontoen kunne benyttes 
til å dele ut Lion Ungdomspris. 

Orkester Norden er en del av vårt program for norske ungdommer, men slik dagens vedtekter er 
utformet gis det ikke rom for å støtte denne aktiviteten over ungdomskontoen. Orkester Norden 
finansieres stort sett av andre enn Lions, men hvert år oppfordres klubber som har deltagere fra 
nærmiljøet om å støtte med et stipend. Enkelte deltagere får, mens andre får ikke, dermed blir det 
Lions sentrale aktivitetsmidler som må dekke vår andel.  

Vi har de siste årene hatt midler på en Orkester Norden konto for å dekke disse utgiftene, men med 
utbetalingen etter OK sommeren 2005 så er denne kontoen tom. Undertegnede forslår derfor at enn 
forandrer vedtektene for Lions Ungdomskonto slik at også OK kan støttes og at enn for alle MD 
aktiviteter rettet mot ungdom har en konto å forholde seg til som de fleste klubbene støtter med 
årlige bidrag.  

Når det nå kommer et forslag om å forandre vedtektene så synes MD-YC at det også ville være 
naturlig at det ble en åpning i bestemmelsene for å også støtte andre ungdomsaktiviteter. Det 
kommer fra tid til annen forespørsler/søknader som må avslås selv om formålet er veldig bra. Lions 
sentralt bør også har mulighet til å yte støtte til ungdomsaktiviteter utenfor vår egen regi.  

På bakgrunn av dette så foreslår undertegnede forandringer i vedtektene for Lions Ungdomskonto 
overfor AU/GR som igjen må fremme saken overfor Riksmøtet. 

Endring av kapittel IX, $21. punkt 1 formål  

e) etter søknad i spesielle tilfeller å gi hel eller delvis finansiering til deltakelse for utenlandske 
ungdommer på norske leirer eller andre arrangementer i distriktsregi samt å finansiere Lions 
Norge sin andel av norsk deltagelse i Orkester Norden. 

g) å støtte andre aktiviteter rettet mot ungdom. 

Hilsen  

Oslo den 24. januar 2006. 

Rune Johansen 
MD – YC 2005 – 2007 



Nåværende lovtekst. 

Kapittel IX Lions ungdomskonto 

§ 21  For Lions ungdomskonto gjelder følgende bestemmelser: 

 1. Formål 
a) å dekke eventuelle uforutsette underskudd ved de godkjente nasjonale og   

internasjonale ungdomsleirene som avholdes i Norge, inkludert godkjente 
nasjonale leirer for funksjonshemmet ungdom. 

     b) å fungere som sikkerhet for at leirer, vandreruter og individuell ungdoms- 
utveksling skal kunne gjennomføres uten at arrangerende klubber eller 
medlemmer i for stor grad skal belastes med utforutsette utgifter. 

     c) å dekke utgifter i forbindelse med utgivelse av nødvendige håndbøker, 
  brosjyrer og annet informasjonsmateriell for ungdomsutvekslingsaktivitetene.  

d) å betale utstyrspakken for alle norske leirdeltakere utover den første som en 
klubb sender ut. 

e) etter søknad i spesielle tilfeller å gi hel eller delvis finansiering til deltakelse 
for utenlandske ungdommer på norske leirer eller andre arrangementer i 
distriktsregi. 

f) å finansiere utdelingen av en Lions Ungdomspris som kan gis til en ungdom 
som gjennom frivillig innsats i sitt lokalsamfunn har gjort en prisverdig 
innsats for medmennesker. 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

Bekjempelse av blindhet har vært det viktigste innsatsområdet for Lions International helt 
siden Hellen Keller utfordret organisasjonen til å være de blindes ridder i 1925. Lions over 
hele verden har engasjert seg i dette arbeidet og organisasjonen kan vise til flotte resultater.  
Sight First – kampanjen i 1991-1993 innbrakte nærmere US$ 150 mill. Midlene har vært 
brukt til å forebygge blindhet og redde synet til anslagsvis 24 mill mennesker over hele 
verden.   

Lions i Norge besluttet i 1991 å sette i gang et eget Sight First prosjekt i Uganda. 
Gjennomføringen startet i 1993. Ved utgangen av 2005 har Lions-klubbene i Norge bidratt 
med 13,3 mill kr til gjennomføring av programmet i Uganda. Disse midlene har i samme 
periode utløst 59,2 mill kr i støtte fra Norad.  

Målet for Uganda-programmet har vært å redusere omfanget av unødvendig blindhet ved å 
etablere bærekraftig øyehelsetilbud på distriktsnivå. Midlene har derfor vært brukt til å bygge 
øyeklinikker, anskaffe utstyr, skolere helsepersonell og bevisstgjøre lokalbefolkningen.  
Uganda-programmet er nå inne i en fase hvor vår innsats gradvis trappes ned og vil bli 
avsluttet i 2010.  

Det finnes i dag ca 37 mill blinde hvorav de fleste bor i utviklingsland. Uten intervensjon 
regner eksperter med at dette antallet vil bli fordoblet innen 2020. Lions International har 
derfor vedtatt å gjennomføre en ny kampanje, Campaign Sight First II, slik at en kan fortsette 
arbeidet med å bekjempe blindhet. Lions Norge har gjort det samme. RM 2004 vedtok at MD 
104 skal engasjere seg i et nytt øyehelseprosjekt i Malawi med oppstart i 2006. RM 2005 
godkjente avtalen med Helseministeriet i Malawi. Norad har gitt tilsagn om støtte til 
programmet.     

Campaign Sight First II (CSFII) ble satt i gang under Convention i Hongkong i 2005. 
Kampanjen går over tre Lionsår og avsluttes i Bangkok i juli 2008.  

Sak: Campaign Sight First II. Vedtak om innbetaling fra 
klubbene frem til 30.06.2008. Guvernørrådet

Art B

Møtedato: 18. og 19.2.2006 Saksnr: 9.03 – 2005/06

Saksbehandler: Jan Erik Larsen Arkivnr:



Målet for kampanjen er å samle inn US$ 200.0 mill. Midlene skal brukes til å videreføre 
arbeidet med å bekjempe blindhet i verden.  

MD 104 har søkt Lions International om å få godkjent våre programmer i Uganda og Malawi 
som Sight First prosjekter. Alt tyder på at det går i orden. En godkjennelse innebærer at midler 
samlet inn av klubber i Norge, brukes som egenandeler i forbindelse med gjennomføring av 
våre øyehelseprogrammer i Uganda og Malawi. Midlene vil imidlertid bli rapportert som 
bidrag til CSFII. 

Kampanjeledelsen har utarbeidet mål for hvert enkelt land. Det er tatt utgangspunkt i landenes 
BNP, noe som betyr at det er stilt større forventninger til MD 104 enn til de fleste andre land.  
Målet for norske Lions-klubber er kr 14,6 mill. Det innebærer ca 1100 kr per medlem. Det er 
forutsatt at midlene skal samles inn i løpet av Lionsårene 05/06, 06/07 og 07/08.   

VURDERINGER:  

Ved at våre programmer i Afrika blir godkjent som Sight First prosjekter blir midler som 
kommer inn fra klubbene registrert som bidrag til CSFII. Vår innsats blir en integrert og 
synlig del av Lions International’s arbeid for å bekjempe blindhet.  

Det burde være mulig for Lions Norge å nå målet om 14,6 mill kr før kampanjen 
avblåses i 2008. Klarer vi det har vi sikret egenandeler for gjennomføring av 
programmet i Uganda og Malawi i de årene vi har forpliktet oss til å bistå landenes 
helsemyndigheter. Det vil derfor ikke bli nødvendig å kalle inn ytterligere midler fra 
klubbene før tidligst 2014. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Alle klubber oppfordres til å støtte Campaign Sight First II med et tilskudd på minimum kr 
1100,- pr. medlem i løpet av årene 05/06, 06/07 og 07/08. Midlene vil bli øremerket 
øyehelseprogrammene i Uganda og Malawi. 

VEDTAK: 

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Alle klubber oppfordres til å støtte Campaign Sight First II med et tilskudd på minimum kr 
1100,- pr. medlem i løpet av årene 05/06, 06/07 og 07/08. Midlene vil bli øremerket 
øyehelseprogrammene i Uganda og Malawi.  
Når vi har nådd totalbeløpet på 14,6 mill pr 30.6.2008 er dette sammen med midlene fra 
Norad, nok til å finansiere øyehelseprogrammene i Uganda og Malawi etter nåværende 
planer, frem til 2014, og ytterligere midler vil ikke bli foreslått innkalt.  
Det er avgjørende at klubbene blir informert på en tilfredsstillende måte om CSF II slik at 
de har et riktig grunnlag når de skal ta sine beslutninger. 



Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se vedlagte  forslag ( sak 9.04.1) 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Tradisjonelt har utdeling av hedersbevisninger blitt gjort av den ID som er offisiell gjest på 
vårt Riksmøte. Dette har normalt funnet sted lørdag formiddag.  
Valgene er siste punkt på agendaen, og det har hendt at en som er tildelt en hedersbevisning 
også er kandidat til et verv på MD plan. 
Klubben påpeker det uheldige i dette, og ønsker at i de tilfellene man har denne 
problematikken, skal utdelingen finne sted etter valget. 
VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
GS er enig i forslaget, og innstiller på at forslaget som lyder: 
 ”Kandidater til tillitsverv i MD 104 skal ikke tildeles hedersbevisninger og/eller 
   hederlig omtale før valget av tillitsverv er avsluttet” 
Tillegget tas inn i § 17 i lov for MD 104, og det kreves 2/3 flertall. 
Forslaget oversendes lovkomiteen for uttalelse. 
VEDTAK: 

Sak: FORSLAG OM TILLEGG TIL 
VALGREGLEMENTET – LC RØYKEN

Art B

Møtedato: 18. og 19. 2.2006 Saksnr: 9.04 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Som forslaget fra generalsekretæren

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Innstillingen er gjengitt nedenfor 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Flere av punktene må ha Riksmøtets godkjennelse, enten med 2/3 flertall (lovendring), eller 
alminnelig flertall (arbeidordning). 
VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Legges frem uten innstilling fra GS 

VEDTAK: 

Sak: INNSTILLING FRA 
ORGANISASJONSKOMITEEN 2005/2006

Art B

Møtedato: 18. og 19. 2.2006 Saksnr: 9.05 – 2005/06

Saksbehandler: Bjørn Sætrom Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Legges frem uten innstilling 
Forslagene oversendes lovkomiteen for uttalelse.

Guvernørrådets vedtak: 



INNSTILLING FRA ORGANISASJONSKOMITEEN 
Guvernørrådet i møtet 22. august 2005 oppnevnte følgende komitémedlemmerAGRL Bjørn 
Sætrom, LC Oppdal, komitéleder 
PID Arve Fossum, LC Stange 
PCC Otto Brødholt, LC Hobøl, sekretær 
PCC Tove Gulliksrud, LC Oslo-Holmenkollen 
DG Ole Bjørn Andersen, LC Nesbru 
MD LDC Per Frost, LC Malvik 
MD MEC Knut Eirik Wollan, LC Narvik 

Riksmøtet hadde gitt komiteen følgende mandat: 
• Riksmøtet ber Guvernørrådet i samarbeid med Distrikt 104 A utrede alle sider ved 

overgang til riks- og distriktsmøter hvert annet år 
• I vurderingen skal det foreligge en anbefaling av hvordan saken skal bringes frem for 

Lions Clubs International 
Komiteen skal se på mulighetene for en reduksjon av antall distrikter, samt fremme forslag 
om en forenkling og modernisering av hele organisasjonen 

Komiteen startet sitt arbeide den 23. august 2005 og har hatt tre møter (23.08.05, 13.11.05 og 
7.01.06). Komitelederen føler behov for å takke komiteens medlemmer for den innsatsen som 
er lagt ned. Det er også behov for å takke årets guvernørråd og administrasjonen som har 
funnet budsjettmessig åpning for at komiteen har kunnet møtes tilstrekkelig antall ganger. 

Komiteen har arbeidet seg fram til en felles innstilling i to av mandatområdene. Det gjelder 
kulepunkt to, (punkt 4 i innstillingen), samt siste del av kulepunkt tre. (..fremme forslag om en 
forenkling og modernisering av hele organisasjonen) (punkt 2 i innstillingen). Til første del av 
kulepunkt tre (Komiteen skal se på mulighetene for en reduksjon av antall distrikter) har 
komiteen valgt å legge saken fram for riksmøtet i form av to alternativ. Flere mulige løsninger 
ble grundig diskutert av komiteen, men komiteen endelige valg falt ned på de to framlagte 
løsningene. (Punkt 3.1 i innstillingen) 

Til det første kulepunktet legger komiteen fram en delt innstilling for riksmøtet. (Punkt 1 i 
innstillingen.) Et flertallsforslag (pkt. 1.1, 1.2 og 1.3) og et mindretallsforlag (1.4, 1.5 og 1.6). 

Generelle merknader i forbindelse med behandlingen av punkt 1. 
Det internasjonale lovverket er klar i sin beskrivelse av årlige distrikts- og riksmøter.  
“A convention shall be held, annually by each single and sub-district which shall conclude no 
less than 30 days prior to the convening date of the annual international convention. 
Each multiple district shall hold an annual convention which shall conclude no less than 15 days prior 
to the convening date of the international convention.”  
Imidlertid gir de internasjonale lovene åpning for at distriktsmøter og riksmøter kan avholdes 
sammen. ”A meeting of the delegation of a sub-district at a multiple district convention may be 
considered as a convention of such sub-district, if it meets the other requirements of this section.” 



Komiteens forslag: 

1. Distriktsmøte/riksmøte hvert andre år. 
1.1. Et komiteeflertall foreslår følgende løsning på dette: 

Riksmøtet holdes hvert annet år og behandler alle de rapporter og saker som tilligger 
riksmøtet etter gjeldende lover og reglementer. I tillegg gjøres vedtak om 
medlemskontingent og rammebudsjett for år 2. Dersom regnskapsloven og/eller 
andre offentlige pålegg krever årlig behandling av årsrapport med beretning om 
virksomheten, årsregnskap og revisjonsberetning, må det søkes om dispensasjon fra 
disse bestemmelsene, eller finne andre ordninger som kan godkjennes, for eksempel 
uravstemning. 
 
Om valg – se pkt. 1.3 
 
Et godt riksmøte kan avvikles over en dag – lørdag – eventuelt med den høytidelige 
åpningen fredag kveld om en slik åpning i det hele tatt ønskes opprettholdt.  
 
Guvernørrådet er Lions Norges øverste organ mellom riksmøtene og får ved hvert 
riksmøte bekreftet hvilke fullmakter som skal gjelde mellom riksmøtene. 

1.2. Distriktsmøte avholdes hvert år 
Distriktsmøter holdes hvert år og kan etter distriktenes egne ønsker legges til samme tid og 

sted som riksmøtene. Dette må i så fall meldes fra i så god tid at de klubber som ønsker å 

arrangere riksmøtet kan ta hensyn til det i sine forundersøkelser og sin søknad. Det må 

iakttas at med et slikt opplegg vil antall steder som kan arrangere riksmøter begrense seg 

sterkt om nåværende møteromskvaliteter skal opprettholdes. 

Distriktsmøtet kan med hell begrenses til et fredagsmøte, og behandler alle vanlige 

distriktsmøtesaker inkl. valg av tillitspersoner. 

1.3. 2-årig normaltjenestetid i alle tillitsverv: 
Guvernørrådsleder velges av riksmøtet for ett år uten anledning til gjenvalg. 
Samtidig velges assisterende guvernørrådsleder 1 og assisterende guvernørrådsleder 
2, der AGRL-1 blir GRL i år 1 og AGRL-2 GRL i år 2 o.s.v. Assisterende 
guvernørrådsledere deltar i guvernørrådets arbeid med samme kostnadsdekning som 
tidligere.  
 



Tjenestetiden i alle andre riksmøtevalgte tillitsverv endres til to år med anledning til 
gjenvalg for ytterligere to år.  
 
Alle andre organisasjonsledd stilles fritt med hensyn til tjenestetid for sine 
tillitsvalgte. To års tjenestetid anbefales. 

1.4. Et komiteemindretall foreslår følgende løsning: 
Hvert 2. år legges distriktsmøte til samme sted som årets riksmøte. Den forretningsmessige 

delen av distriktsmøte gjennomføres på fredag ettermiddag. De Lionsfaglige 

fellesoppgaver behandles i riksmøte på lørdag. Det forventes at alle oppegående klubber er 

representert. Det påfølgende året avholdes et riksmøte som kun behandler de 

forretningsmessige deler av sakskartet. Dette kan avvikles som et dagsmøte i Oslo. Vedtak 

i lionsfaglige fellesanliggender skal ikke skje på RM i slike år. Guvernørrådet får møteplikt 

– klubbene opprettholder sin møterett.  

1.5. Distriktsmøte avholdes hvert år 

Distriktsmøte gjennomføres årlig. Distriktsvalgene holdes i år der distriktsmøte 
avholdes i hvert enkelt distrikt. Det andre året samlokaliseres distriktsmøte med 
riksmøte.  

1.6. 2-årig normaltjenestetid i alle tillitsverv: 
Alle tillitsverv i klubb, sone, distrikt og MD endres til 2-års nomaltjenestetid, med 

mulighet for gjenvalg 1 gang. Unntak er valg på distriktsguvernør og visedistriktsguvernør, 

guvernørrådsleder og assisterende guvernørrådsleder. Disse velges hvert år.  

2. Forslag til forenkling og modernisering av organisasjonen 

2.1. Nytt styre på 4 medlemmer pluss styreleder for MD: 

Arbeidsutvalget avvikles i sin nåværende form og erstattes med et styre på fem 
medlemmer. Første gang velger guvernørrådet i sitt augustmøte fire medlemmer for 
to år til styret etter forslag fra distriktsrådene. Etter to år avklares først om noen av 
det sittende styre ønsker å gå ut av styret, deretter går etter loddtrekning så mange ut 
som må til for at to styremedlemmer får sin tjenestetid forlenget med to år. Deretter 
velges to nye medlemmer for to år med anledning til gjenvalg for nye to år.  
 



Styret rapporterer til guvernørrådet. 
 
Styret konstituerer seg selv med leder og nestleder. 
 
Guvernørrådsleder tiltrer styret med alle rettigheter, men kan ikke velges til leder 
eller nestleder. 

2.2. Fordeling av arbeidsoppgaver mellom guvernørråd og styre 

Guvernørrådet 
Guvernørrådets oppgaver skal i størst mulig utstrekning rettes mot det lionsfaglige 
og mot gjennomføringen av Lions oppgaver og mål med stort fokus på distriktenes 
arbeid. 
Guvernørrådet skal innstille i alle saker som skal fremmes for riksmøtet, herunder 
budsjetter og medlemskontingenter. 
 
Generalsekretæren er guvernørrådets saksbehandler og sekretær med innstillingsrett 
i alle saker unntatt valgsaker 

Styret 

Styrets oppgaver omfatter arbeidsgiveransvar, økonomi, administrative saker, 

markedsføring og annet som naturlig faller inn under styret. 

 

Generalsekretæren er styrets saksforbereder og sekretær med innstillingsrett til styret i alle 

saker unntatt valgsaker. 

3. Distriktsinndeling: 

3.1. Ingen endring i distriktsinndelingen nå: 
Det iverksettes en større dugnad for fornyelse i alle organisasjonsledd. Målsettingen er å 

øke antall klubber og medlemmer slik at alle de ti distriktene kommer over det fastsatte 

minimum av medlemmer i hvert distrikt. 

 

Dugnaden skal ha følgende målsetting: 



- 50% kvinneandel – uten nedgang i antall mannlige medlemmer 
- økt antall yngre medlemmer  
- Lionsservice skal være tilgjengelig i alle lokalsamfunn i landet 

Dugnaden finansieres slik: 

Av overskuddet i regnskapet for 2004/05 avsettes kr. 500.000 

Det søkes Lions Clubs International om et tilsvarende beløp 

Så langt var komiteen enig. I spørsmålet om hvordan en skulle gripe fatt i en eventuell 

reduksjon i antall distrikter delte komiteen seg i to. 

Et flertall fremmer følgende forslag til løsning: 

Dersom dugnaden ikke gir de resultatene som er nødvendig, fremmes sak om reduksjon av 

antall distrikter og/eller endringer av distriktsgrensene slik at distriktene i  rimelig 

fremtid har medlemstall over det fastsatte minimum. 

Et mindretall fremmer følgende: 

Fortsatt nedgang i medlemstallet i MD104 vil nødvendigvis måtte medføre at 
distriktsinndelingen igjen kommer på dagsorden innen kort tid. I den sammenheng 
anbefales at to og to distrikter slås sammen til 5 stordistrikt. 

4. Hvordan legge saken fram for Lions Clubs International 
Flertallets forslag under punkt 1 krever endringer i de internasjonale lovene, eller en 

søknad om en forsøksordning. Mindretallets forslag krever derimot ingen lovendring eller 

dispensasjoner fra Lions Clubs Interantionals regelverk. Komiteen ønsker imidlertid å gå 

videre med prosessen for å få til en lovlig adgang til to-årig forskjøvet RM/DM, og 2-årig 

tjenestetid for distriktsguvernører.  

Følgende prosedyre må benyttes i forbindelse med å føre saken fram for Lions Clubs 

International.  



Internasjonal direktør Jan Holtet har tatt saken opp med Gary La Petina, LCI Executive 

Administrator. Hans svar er lagt ved som vedlegg i form av e-post datert 26.10.05. (Se eget 

vedlegg.) 

• Saken må fremmes for komiteen for District and Club Services. 
• Det er en fordel om saken oversendes til komiteens medlemmer samt til 

våre nordiske internasjonale direktør(er). Til neste år er det svensken Jan 
Åke Åkelund, samt til Division leder Carol Andersen i Oak Brook. 

• Komiteen kan på fritt grunnlag avvise saken. Det er derfor viktig at det med 
saken følger saklige argumenter for vårt standpunkt. 

• Det bør argumenteres for at dette skal være en prøveordning over en 
relativt kort periode. 

• Hvis komiteen går for saken, sendes den til Legal Division til uttalelse. 
• Først når de sier ja kommer saken opp i det internasjonale styret til endelig 

avgjørelse. 
Det er ikke til å stikke under en stol at dette er en sak som ikke opptar resten av 

lionsverdenen i nevneverdig grad. 

5. Lions MD 104 iverksetter en 6 års dugnad for fornyelse: 
Det søkes Lions Clubs International om beløp i størrelsesorden 0,5 mill., samt avsettes et 

tilsvarende beløp i MD sitt budsjett for å nå følgende mål i programperioden: 

• 50% kvinneandel – uten nedgang i antall mannlige medlemmer 
• Økt antall medlemmer under 50 år – uten fortrengsel av dagens 

medlemmer 
• Lionsservice tilgjengelig i alle lokalsamfunn i landet. 

6. Økonomi 
 
Bortsett fra det som gjelder halveringen av antall riksmøter, kan en ikke se at forslagene 
representerer økonomiske innsparinger eller at det blir innsparinger å snakke om ved 
andre tiltak som har vært diskutert; så som to-årige arbeidsperioder for distriktsguvernører 
o.s.v. Det er i Sverige gjort en undersøkelse og analyse av dette. Det kunne bare påvises 
marginale forskjeller fra nåværende kostnadsnivå. 

Oppdal, 27.01.2006  



Bjørn Sætrom Arve Fossum Otto Brødholt Tove Gulliksrud 

Per Frost Knut Eirik Wollan  Ole Bjørn Andersen 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
I henhold til vår arbeidsordning, skal møtelederne til Riksmøtet oppnevnes av Guvernørrådet.  
VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Forslag til møteledere er: 
PCC Martin Haakull, LC Sokndal 
AGRL Bjørn Sætrom, LC Oppdal 

VEDTAK: 

Sak: OPPNEVNING AV MØTELEDERE TIL 
RIKSMØTE 2006

Art B

Møtedato: 18. og 19. 2.2006 Saksnr: 9.06 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Som forslaget fra generalsekretæren

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Guvernørrådet innstiller overfor Riksmøte lovkomite for MD 104. 
Jon Isak Lunde døde for kort tid siden, og nytt medlem som skal være advokat må velges.  
Det har kommet inn et forslag, nemlig Finn Ramstad, LC Borgen. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Følgende foreslås valgt på Riksmøte som MD 104’s lovkomite: 
IPDG Tom Sletner, LC Heggedal,  leder 
Lions Knut Relbo, LC Oslo/Abilsø-Manglerud 
Lions Finn Ramstad, LC Borgen 

VEDTAK: 

Sak: NOMINASJON AV LOVKOMITEEN O

Møtedato: 18. og 19. 2.2006 Saksnr: 9.07 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Oppdatert rammeplan. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Vi har enda ikke fastsatt hvilke seminarer som skal kjøres. 

VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Planen tas til orientering. 
VEDTAK: 

Sak: OPPDATERT RAMMEPLAN FOR RIKSMØTET 
I TØNSBERG

Art O

Møtedato: 18. og 19. 2.2006 Saksnr: 9.08– 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Planen tas til orientering.

Guvernørrådets vedtak: 



Rammeplan for riksmøte 2006 i Tønsberg (pr. 30.1.06) 

Torsdag 25. mai:      Quality Hotel: 

10.00 – 12.30   DG Elect skole   Møterom: (ca 15 personer) 
    
12.30 – 13.30  Lunch     Navnede lunchkuponger. 
        Sendes EMH senest 15. mai 

13.30 – 17.00  DG Elect skole    Møterom (ca 15 personer) 
Kaffipause 

18.00  Samling i respsjonen    Ca. 75 pers.    
  Middag ” ut i det blå”    LC-Sem. Sted "Aktiv fritid". 

Ansvarlig LC-Sem DG-Elect-skole:   Oluf 
Ansvarlig LC-Sem middag:     Bjørn/xx 
Innholdsansvarlig DG-Elect:    MD-MEC Per Frost 



Fredag 26. mai: 

08.30 – 11.30  Guvernørrådsmøte   Møterom  (ca 50 personer) 

09.30 – 11.45  Gjester   Liten guidet spasertur i Tønsberg  

09.00 – 13.00  Registrering 

11.45 – 12.45  Lunch       Hvem har ansvar for 
lunchbongene?   

12.45 – 13.15  Spasertur fra Quality til Sirkus Arnardo 
13.15 – 14.45  Åpning riksmøte   Cirkus Arnardo 
14.45 – 15.15   Spasertur Sirkus Arnardo til Quality 

15.30 – 18.00  Forhandlingsmøte 1. del  Oseberg Kulturhus 

19.00 – 23.00  Velkomsttreff (ca 500-600)  Arrangeres privat 

Ansvarlig LC-Sem Guvernørrådsmøte:  Oluf 
Ansvarlig LC-Sem registrering:   Peter 
Ansvarlig Lunch:     Egil/Lars 
Ansvarlig LC-Sem åpning riksmøte:  Bjørn/Knut 
Ansvarlig LC-Semforh.møte 1. del:  Oluf 
Ansvarlig LC-Sem velkomsttreff:   Bjørn/Sverre 
Innholdsansvarlig guvernørrådsmøtet:  Guvernørrådet 
Innholdsansvarlig forh.møte 1. del   Guvernørrådet 

Lørdag 27.mai: 

08.30 – 11.00  Forhandlingsmøte 2. del     Oseberg Kulturhus 

09.30 – 16.00  Ledsagerturer    Sem Lions arrangerer. 

11.00   Kaffipause 

11.15 – 12.30  Seminarer – 4 stykk   Møterom: 4 stykk a 80 personer 
   Ev annet opplegg. Egil kommer tilbake med det i februar 06. 
12.30 -.13.30  Lunch     Sem Lions arrangerer 

13.30 -17.00  Forhandlingsmøte 3. del  Oseberg Kulturhus 

18.15   Coctail/Sammenkomst for guvernørrådet  (ca 70) Eget rom 

19.00 – 19.30  Coctail  



19.30   Festmiddag/bankett   Oseberg Kulturhus 
   (ca 600 deltakere) 
                                     
Ansvarlig  LC-Sem Forhanslingsmøte del 2, del 3 og seminarer: Oluf 
Ansvarlig  LC-Sem Lunch       Egil/Lars 
Ansvarlig LC-Sem  Coctail       Bjørn/Sverre 
Ansvarlig LC-Sem Bankett       Bjørn/Sverre 
Innholdsansvarlig Forh. Møte 2 og 3 samt seminarer:   Guvernørrådet 

Søndag 28. mai: 

10.00 – 12.30  Samling for DG Elect med ledsagere   Møterom ca 25 stk. 

10.00 – 12.30  Samling for VDG (DG 07/08)   Møterom ca. 10 stk 

10. Eventuelt tilbud om Tønsbergtur 

12.30 – 13.30  Lunch DGE, VDG og ledsagere  Navnede lunchkuponger 
         Sendes EMH før 15. mai 06 

     
Ansvarlig LC-Sem    Oluf 
Ansvarlig "Tønsbergtur   Bjørn/Odd 
Innholdsansvarlig DGE samling  AGRL Bjørn Sætrom 
Innholdsansvarlig VDG møte  MD-LDC Per Frost 

HJEMREISE. 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
LC Lillesand foreslår at rekkefølgen i sakslisten til Riksmøte endres slik at alle forslag 
kommer opp før budsjettet behandles.  
VURDERINGER:  
Det er intet i vårt lovverk som fastsetter rekkefølgen på sakslisten, og forslaget behøver derfor 
ikke komme opp som sak på Riksmøtet.  
Forslaget er drøftet med møteleder, PCC Martin Haakull som har vært inne på samme tanke 
selv.  
Jeg minner for sikkerhets skyld om § 16.3 i våre lover, som krever at forslag med økonomiske 
konsekvenser skal inneholde et overslag over disse kostnadene. Det har også vært kutyme at 
forslagsstiller kommer med forslag til hvorledes kostnadsøkningen skal dekkes inn. 
GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Dette er et positivt forslag som vi ønsker å innarbeide når agenda for RM 2006 lages. 

VEDTAK: 

 

Sak: ENDRING AV REKKEFØLGE I RIKSMØTETS 
SAKLISTE – LC LILLESAND

Art B

Møtedato: 18. og 19. 2.2006 Saksnr: 9.09 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
AU støtter forslaget, og ber administrasjonen sammen med møteleder innarbeide forslaget i 
agendaen for Riksmøte 2006.

Guvernørrådets vedtak: 

L I O N S  K L U B B  L I L L E S A N D



27/1-2006 

Lions Clubs International 
Enesjøveien 18  

0661 Oslo 

Saker til Riksmøte i Tønsberg. 

Lions Club ,Lillesand er en av klubbene som alltid er representert på Riksmøtene og 
vi har sett på Riksmøtets betydnig og styrke for organisasjonen, men i form har vi 
også sett en svakhet. Det hele dreier seg om formaliteter, men dog. 
Vi har to forslag til årets riksmøte. 
  
En svakhet vi har sett, er rekkefølgen på sakslisten. Om det alltid har vært slik vet vi 
ikke, men det har i hvertfall vært i mange år. 
  
Fra klubbene kommer det mange gode forslag, og ofte har det betydning for 
budsjettet. Pr. idag behandles budsjettet før forslagene. Dette mener vi er galt. 
Dersom et forslag fra klubbene får flertall, må gjennomføringen av forslaget utsettes 
1 år fordi det ikke er tatt høyde for det i budsjettet - og budsjettet er jo allerede 
vedtatt. 
  
Forslag nr 1: 
  
LC.  Lillesand foreslår at rekkefølgen i Riksmøtets saksliste forandres, slik at 
innkomne forslag behandles før budsjett. 

 

Lions Club 
LILLESAND 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
LC Lillesand foreslår at ungdomsutveksling som aktivitet for klubber og distrikter fases ut 
over de neste 3 år. Klubben begrunner forslaget med at ungdomsutvekslingen koster mye 
penger som tas av innsamlede midler. I tillegg påpeker klubben problemene med å skaffe 
vertsfamilier, samt at antallet som reiser ut fra Norge er fallende. 
VURDERINGER:  
Lignende forslag har  blitt drøftet under punktet Langtidsplaner. Klubben ønsker nå at det 
kommer opp som eget punkt for å få til en mer konstruktiv diskusjon. Forslaget åpner også 
opp for en annen problematikk – kan et flertall binde et distrikt til å arrangere ungdomsleir? 
Saken har vært aktuell tidligere, da et distrikt ikke ønsket et arrangement som da måtte 
overtas av et annet. 
Strategikomiteen av 2002 drøftet dette nøye, bl.a ut fra kostnadsaspektet. Men komiteen 
anbefalte enstemmig en fortsettelse av ungdomsutveksling som aktivitet. Denne planen ble 
godkjent av Riksmøtet i Ålesund i 2002. Riksmøtet i Fredrikstad i 2004 stadfestet planen, 
men sa under ungdomsarbeide at den måtte tilpasses samfunnsmessige endringer. 
Det antas at ungdomsutvekslingen totalt koster klubbene ca. 2 mill.  
GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Ingen innstilling. 
Forslaget må fremlegges for lovkomiteen. 
VEDTAK: 

Sak: UTFASING AV UNGDOMSUTVEKSLING SOM 
AKTIVITET – LC LILLESAND

Art B

Møtedato: 18. og 19. 2.2006 Saksnr: 9.10 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
AU mener at ungdomsutvekslingen er en positiv aktivitet for Lions, og er i mot at 
ungdomsutvekslingen som sådan fases ut. Derimot ser AU positivt på at man forsøker andre 
former for avvikling av ungdomsleirene. Et slikt forsøk er nå i gang i distrikt D. 
Forslaget må oversendes lovkomiteen for uttalelse.

Guvernørrådets vedtak: 



Lions Club Lillesand har i mange år vært imot Ungdomsutveksling i sin nåværende 
form. Dette har vi tatt til orde for både på Distriktsmøter og på Riksmøter. Vi har 
merket oss at på Riksmøtene er det mange som tar opp dette temaet blant 
delegatene fra forskjellige klubber. Vi ser også at det aldri blir en skikkelig debatt om 
temaet fordi det ikke er oppført som egen sak eller konkret forslag om temaet. Dette 
ønsker LC. Lillesand å gjøre noe med. Vår motstand mot Ungdomsutveksling er 
begrunnet med følgende: 
  
Aktiviteten koster Lions totalt sett mye penger. Alle pengene skaffes gjennom 
innsamlede midler. Hadde våre givere visst at så store midler går til å subsidiere 
verdens mest ressursrike ungdommer et "ferieopphold" i Norge eller til å sende ut 
Norsk ungdom på tilsvarende i en eller annen verdensdel, er LC. Lillesand helt klar 
på at vi ville miste veldig mange av våre givere/støttespillere. 
  
Det er også en kjent sak at de fleste Distrikter sliter med den delen av utvekslingen 
som går på vertsfamilier, og vi hører også at enkelte ganger må deltakerne 
innlosjeres på hotell/ungdomsherberger i vertsfamilieperioden fordi distriktet ikke har 
klart å skaffe nok vertsfamilier. Dermed sprekker også budsjettene og Lions må 
bruke enda flere penger. 
  
Interessen fra Norsk ungdom til å reise ut på Lions gunstige betingelser er jo også 
veldig dårlig. Når vi som organisasjon må bruke enorme ressurser på å skaffe noen 
som er villig til å reise ut og selv ikke da kan klare å fylle kvoten, stiller LC. Lillesand 
seg undrende til at aktiviteten opprettholdes. 
  
Forslag nr 2: 
  
LC. Lillesand foreslår at Ungdomsutvekslingen fases ut i sin helhet i løpet av 
de neste 3 år. 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Forslag fra LC Stavanger/Sunniva 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Reglene for nye klubber og kontingentbetaling er i dag disse: 
Til Oak Brook betales fra måneden etter charterdato 
Til MD 104 og distrikt betales ikke for det halvåret klubben er chartret i og halvåret etter. 

Klubben foreslår at kontingentfritak skal gjelde for de to første årene i tillegg til 
velkomstpakkene.  

Dersom det er en klubb med 20 nye medlemmer, betyr dette totalt kr. 22.640.- i 
inntektsbortfall/økte kostnader. 

Med en målsetting om 20 nye klubber pr år, betyr dette totalt nærmere 0,5 mill i reduserte 
inntekter/økte kostnader.  

Klubben har ikke kommet med forslag til hvorledes beløpet skal dekkes inn.  
GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Dersom klubben ved oppstart hadde fulgt anbefalingen i klubbhåndboka om innbetaling av 
medlemskontingent til klubben, hadde klubbkassa vært helt annerledes. Her er det snakk om 
kostnaden ved et Lionsmedlemsskap, som jo ikke endres særlig over tid.  
Forslaget har store økonomiske konsekvenser som eventuelt vil måtte medføre at 
kontingenten til MD 104 må heves med opptil kr. 40.- pr medlem. Forslaget foreslås ikke 
vedtatt.    
VEDTAK: 

Sak: FORSLAG OM FRITAK FOR KONTINGENTER 
FOR NYSTARTEDE KLUBBER – LC 
STAVANGER/SUNNIVA

B

Møtedato: 18. og 19. 2.2006 Saksnr: 9.11 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:



Forslag til LIONS Riksmøte 2006 

Lions Club Stavanger Sunniva ber om at følgende taes opp på Riksmøtet 
2006: 
  
Rutiner i forbindelse med nystarting av klubber.  
----------------------- 
Lions Club Stavanger Sunniva startet opp med møter våren 2005. Klubben 
ble chartret 30. september samme år. 
Initiativtakere var 5 tidligere Lions damer, og med god hjelp av 
fadderklubb ble vi etter hvert et par og tjuve medlemmer. 
Vi har fått uvurderlig støtte og hjelp fra vår fadderklubb, men de kan ikke 
hjelpe med alt.  
Vi har hatt høy aktivitet fra første dag, men sliter tungt med alt som skal 
betales inn av kontingenter og annet både nasjonalt og internasjonalt.  
Vi vet at nye klubber har startet opp - for så å legge ned etter kort tid - på 
grunn av dette. Andre har også forsøkt å starte opp, men kom aldri så langt 
som til å få bli en klubb. 
  

Vi har derfor følgende forslag til Riksmøtet: 
1. Potensielle Lions klubber kan fungere som en Lions Interimsklubb i 

opptil 2 år før den chartres .  I denne perioden fritaes klubben for 
kontingenter og andre felles innbetalinger til Lions Norge og Lions 
International. Klubben bruker denne tiden til å få etablert sin form,  
samt  finne inntektsgivende aktiviteter. 

2. "Startpakken" for nye klubber tildeles gratis fra Lions Norge. 

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
AU støtter ikke forslaget, da det vil kunne få store økonomiske konsekvenser som det må 
finnes inndekning på, antagelig ved at medlemskontingenten må økes. Dette er helt i mot de 
ønsker som bl.a kom frem på siste Riksmøte effektivisering av organisasjonen ble tatt opp 
som et vesentlig punkt.  
Derimot vil AU uttrykke sin tilslutning til at nye klubber må få anledning til gradvis å bli 
med på prosjekter vedtatt av distrikts – og riksmøter. Det er viktig at nye klubber får 
anledning til å sette ”tæring etter næring”.

Guvernørrådets vedtak: 



Med Lions hilsen 
  
Lions Club Stavanger Sunniva 
Aud Willoch Fett 
President  



Lions Clubs International MD 104 
Att: Egil Moe Helgesen 
Ensjøveien 18 
N-0661  OSLO 

         Oslo, 06.01.2006 

BEKREFTELSE AV ARRANGEMENT 

Vi takker for Deres reservasjon og har med dette gleden av å oversende bekreftelse 
samt generelle betingelser for arrangement. 

Vi håper vedlagte bekreftelse er i samsvar med Deres forventninger og ser frem til å 
ønske hjertelig velkommen til Hotel Bristol 17. – 19. februar 2006. 

Med vennlig hilsen 
Hotel Bristol 

 
Jogeir Fiskum 
Kongressjef 

Vedlegg: Bekreftelse 
Generelle betingelser  



 
Bekreftelse til 

Lions Clubs International MD 104 
Ensjøveien 18 
N-0661  OSLO 

  

Arr. dato:  17. – 19. februar 2006  
Antall personer:   12 personer fredag og 30 personer lørdag og søndag 
   Da vi ikke har flere lokaler tilgjengelig fredag, kan dere  
   benytte møterommet som dere har på dagtid frem til  
   Kl. 19.00 uten ekstra kostnader.  
   Her kan man være inntil 20 personer i U-bord.  
  
Dagpakke 17. og 18. Lokalleie, koldttallerken m.kaffe, 2 kaffepauser, 1 med 
kake 
   Pris pr. deltager pr dag   kr. 445,- 

Middag 18.:  3 – retters konferansemiddag inkl. kaffe kr. 350,- 
   I Hambro Restaurant for ca. 50 personer 
   Tidspunkt ikke avtalt.  

19.2.   Leie av konferanselokale  kr. 3 500,- 
Servering  Koldttallerken med brød og smør kr. 195,- 
   Kaffe pr. person    kr.  33,- 

Antall hotellrom:  10 enkle rom fra 17. – 18.2 
   18 rom fra 17. – 19.2. (derav to oppgraterte) 
     1 dobbelt rom 16. – 19.2   
Rom/frokost:  Pris pr. rom pr. natt  Enkeltrom Dobbeltrom 
        Kr 890,- kr. 1 090,- 

Betingelser:  Våre bestillings- og betalingsbetingelser følger vedlagt. 
  Vi forutsetter at De har lest og godkjent disse ved signering  
 og retur av denne bekreftelse. 

Kontaktperson:  Kongressjef Jogeir Fiskum, e-mail: fiskum@bristol.no  
   direkte tlf: 22 82 60 41 / fax: 22 82 60 04  
    Bankettsjef Ingvald Bergh Halvorsen,  
   e-mail: halvorsen@bristol.no  
    direkte tlf: 22 82 60 40 / fax: 22 82 60 04 



Denne avtalen er gyldig når begge parter har signert, og vi ber om at en kopi av 
avtalen returneres til Hotel Bristol (på fax 22 82 60 04) så snart som mulig,  
senest 9. januar 2006 

Oslo, 06.01.2006     Bekreftet dato:__________ 
Hotel Bristol     Lions Clubs International MD 104 

 
Jogeir Fiskum     Egil Moe Helgesen 
Kongressjef 
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GENERELLE BETINGELSER 

Disse generelle avtalevilkårene gjelder for Deres arrangement på Hotel Bristol. 
Hensikten er å bringe klarhet i avtaleforholdet, slik at vi kan betjene våre kunder på  
best mulig måte. 

1. Bestilling Ved bestilling fastsettes antall deltakere, antall romnetter og pris for de 
enkelte tjenester som skal leveres av Hotel Bristol. 

2. Priser De avtalte priser er bindende for begge parter. 
Hotel Bristol forbeholder seg likevel retten til å foreta endringer i prisene som 
følge av økte kostnader ved innkjøp av varer og tjenester, økte skatter eller andre 
omstendigheter utenfor hotellets kontroll. Hotel Bristol plikter å informere 
arrangøren i den grad dette er mulig.  

3. Betalingsvilkår Varer og tjenester utover det som er fastsatt i kontrakten blir 
belastet i henhold til gjeldende prislister. Betalingsmåte skjer i.h.t. kontrakt. 
Betalingsvilkårene for våre kredittkunder er netto kontant pr. 14 dager. Etter dette 
beregnes et tillegg på 1 % pr. måned. Vilkår om depositum eller forskuddsbetaling 
fastsettes ved bestilling. 

4. Force majeure Hendelser utenfor arrangørens eller hotellets kontroll (streik, 
lockout, brann, manglende leveranser etc.) gir bedriften rett til å heve avtalen uten 
erstatningsansvar.  

5. Ansvar for deltagerregninger Det vil bli opprettet egen regning for hver enkelt 
deltager for ytelser som ikke er inkludert i prisen. Arrangøren er ansvarlig for ikke 
oppgjorte deltagerregninger. Ved krav fra Hotel Bristol for utlegg deltaker har 
påført arrangør, plikter Hotel Bristol å fremlegge kopi av deltakers signerte 
gjesteregning. 

6. Ansvar og forsikring Hotel Bristol påtar seg ikke ansvaret for arrangørens og 
eventuell utstillerens eiendeler. Hotel Bristol anbefaler derfor at det tegnes egen 
forsikring. 

Arrangøren er ansvarlig for skade som deltaker forsettelig eller uaktsomt påfører 
hotellet. Arrangøren er også ansvarlig for egne tekniske installasjoner, og hva 
disse eventuelt måtte påføre av materiell- og personskade. 

7. Navneliste Alfabetisk navneliste med romfordeling må være Hotel Bristol i hende 
senest 14 dager før arrangementsstart. 
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8. Disposisjon av rom Bestilte rom garanteres ikke klare før kl. 15.00 og holdes kun 
til kl 18.00, dersom det ikke på forhånd er gitt beskjed om senere ankomst. På 
avreisedagen kan rom disponeres til kl. 12.00. 

9. Avbestilling av rom/konferanser/banketter og andre tjenester 
      Alle avbestillinger og endringer av bestillingen meldes skriftlig til Hotel Bristol. 
      Avbestillinger av inntil: 
• Hele arrangementet kan skje vederlagsfritt inntil 1 mnd. før arrangementets dato. 
• 50 % av totalt bestilte ytelser, kan gjøres vederlagsfritt inntil 2 uker før ankomst.  
• 10 % av totalt bestilte ytelser, kan gjøres vederlagsfritt inntil 1 uke før ankomst. 
• Avbestillinger utenom disse fristene, belastes med 50 % av bestilte ytelser. 
• Avbestillinger av hele arrangementet senere enn 2 uker før ankomst belastes   

 med 100% av totalt bestilte ytelser.   

      Ved større reduksjon av deltakerantallet forbeholder Hotel Bristol seg retten til å 
      flytte arrangementet til dertil egnede lokaler. 

10. Generelt Hotel Bristol gjør oppmerksom på at følgende ikke er inkludert i våre 
priser, om dette ikke er skriftlig avtalt: 
- Teknisk utstyr som blir bestilt ut over Hotel Bristols eget utstyr 

      - Blomsterdekorasjoner  
      - Garderobeavgift  

- Drosje- og overtidstillegg for servitører etter kl 24.00 
Ønskes egne varer medbrakt, som frukt, kaker, snacks etc., må dette avtales                      
særskilt med hotellet. I følge alkoholloven, er det ikke tillatt å nyte medbrakt 
alkohol innen hotellets område. 

Vi takker for reservasjonen og vil gjøre vårt beste for at Dere skal få et hyggelig 
arrangement på Hotel Bristol. 



LIONS NORGE - DELTAKERE GR-MØTE 12. NOVEMBER .2005

Navn FUNKSJON Kommer Hotell fr/lø Hotell lø/sø
Klokkerhaug Marit DG-GRL 1
Sætrom Bjørn Kristian DG-AGRL 1 Bor privat
Haugen Harald DG-A 1 Bor annet hotell
Bjærum Herbert DG-B 1 Ordnet selv
Straumsheim Hilde DG-C 1 Bor privat
Åsheim Torbjørn DG-D 1 1
Fjeldtvedt Ole DG-E 1 Har bestilt selv
Haug Finn E DG-F 1
Andersen Ole Bjørn DG-G 1
Hartmann Finn Helge DG-H 1
Sporsheim Kjell DG-J 1
Andersen Bjørn Ove DG-K 1
Johansen Rune MD-YC 1
Frost Per MD-LDC 1 Ordner overnatting selv
Knut Eirik Wollan MD-MEC 1 1 1
Evy Einarsen MD-IRC 1 1 1
Andersen Kjell Tore MD-NAC 1 1
Egil Moe-Helgesen MD-GS 1
Otto Brødholt MD-Rådgj 1
Jan Holtet ID 0
Erik Evang NSR 1
Henning Aamodt Redaktør 0
Vibeka Aasland MD-Info.kons. 1
Jan Erik Larsen LAN 1
Solveig Selle Økonomi 1

1



Kjell Børresen Stiftelsen 1

SUM

Summer 24 3 3

2



Faktureres
0,00 Klokkerhaug Marit
0,00 Sætrom Bjørn Kristian
0,00 Haugen Harald
0,00 Bjærum Herbert
0,00 Straumsheim Hilde
0,00 Åsheim Torbjørn
0,00 Fjeldtvedt Ole
0,00 Haug Finn E
0,00 Andersen Ole Bjørn
0,00 Hartmann Finn Helge
0,00 Sporsheim Kjell
0,00 Andersen Bjørn Ove
0,00 Johansen Rune
0,00 Frost Per
0,00 Knut Eirik Wollan
0,00 Evy Einarsen
0,00 Andersen Kjell Tore
0,00 Egil Moe-Helgesen
0,00 Otto Brødholt
0,00 Jan Holtet
0,00 Erik Evang
0,00 Henning Aamodt
0,00 Vibeka Aasland

3



0,00
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Utlegg i forbindelse med
Guvernørrådsmøte i Oslo
17. - 19. februar 2006

Knut Eirik Wollan

Antall Pris Totalt
pr person

Middag 17.2 2006 0 350 0,00
Lunch 18.2 2006 0 195 0,00
Middag 18.2.2006 1 350 350,00
Teater 18.2.2006 2 460 920,00
Lunch 19.2.2006 1 195 195,00
Rom 3 200 600,00

0,00
TOTALT 2 065,00

1
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Resultatregnskap, aktivitetsregnskap og balanse pr. 30.09.2005. 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Se kommentarer på regnskapene.  

VURDERINGER:  
Med et medlemstall på 13.515 når vi fakturerte mot 13.800 i budsjett, måtte inntektene bli 
lavere enn budsjett. Når vi i tillegg fikk ekstra kostnader pga personalendringene, var 
utgangspunktet et avvik på vel kr. 100.000.-   
Når avviket har blitt redusert til kr. 42.000, er dette etter vår vurdering et meget 
tilfredsstillende resultat. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Regnskapet godkjennes 

VEDTAK: 

Sak: REGNSKAP MD 104 PR. 30.09.2005 Art B

Møtedato: 12.11.2005 Saksnr: 6.04 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Regnskapet godkjennes

Guvernørrådets vedtak: 



Lions Clubs International MD 104
SAK 6.04.1.A

Driftsregnskap pr. 30.09.2005  

Regnskap Regnskap Budsjett Avvik regnsk.-
2005/2006 2004/2005  2005-2006 budsj.

Inntekter
Kontingent 2 686 800 2 725 816 2 764 000 −77 200
- avsatt til riksmøteadm. 0 0 0
- avsatt for refusjon til distriktene −362 500 −475 000 −362 500 0
- kollektiv ulykkesforsikring −143 325 −143 325 −145 000 1 675
Netto medlemskont. til disp. 2 180 975 2 107 491 2 256 500 −75 525
Årsavgift Leo- og Lionessekløubber 3 500 4 500 5 000 −1 500
Bruk av avsetning til RM-avgifter 0 0 0 0
The Lion - ref fra LCI, annonser 140 689 0 139 200 1 489
Andre driftsinntekter 31 259 15 600 15 000 16 259
Sum andre driftsinntekter 175 448 20 100 159 200 16 248
Sum driftsinntekter 2 356 423 2 127 591 2 415 700 −59 277

Driftskostnader
Personalkostnader 419 107 308 373 402 987 16 120
Lokalkostnader 48 976 102 949 51 625 −2 649
Revisjon 0 5 000 0 0
Kontor- og adm.kostn. 212 874 216 631 233 820 −20 946
Reiser, møter 310 803 138 719 320 837 −10 034
Andre driftskostnader 7 417 13 779 7 500 −83
Avskrivninger 31 550 0 31 550 0
Driftskostnader ledelse og adm. 1 030 727 785 451 1 048 319 −17 592

 
Driftsresultat 1 325 696 1 342 140 1 367 381 −41 685

Oppløsning tidligere avsetning 0 0 0 0
Ekstraordinær inntekt 0 0
Avsetning til ubet. Fakt. til klubbene 0 0
Finansresultat 95 0 0 95

 
Resultat 1 325 791 1 342 140 1 367 381 −41 590

Regnskapet pr. 30.09.2004 er antagelig ikke fullstendig. Bl.a ser det ut til å mangle mye reise- og møtekostn.
På inntektssiden er det et avvik på kontingenter på ca. 75', noe som skyles færre medl. enn budsjettert.
Lønnssiden ligger over budsjett, da vi har 2 lønnsmåneder mer enn i budsj. (Vibeke 1 1/2, og Solveig 1/2)
Øvrige kostnader under kontroll, da vi bevist har gått inn for billige løsninger.

1
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Brukt av
budsjett

%

97,2

100,0
98,8
96,7
70,0

101,1
208,4
110,2
97,5

104,0
94,9

91,0
96,9
98,9  

100,0  
98,3

97,0

100,0

97,0
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Lions Clubs Int. MD 104

Aktivitetsregnskapet pr. 30.09.2005 SAK 6.04.1.B

Aktiviteter Beholdning Innbetalt Utbetalt Beholdning Bevilget, Netto
7/1/05 01.07.-30.09. 01.07.-30.09. 9/30/05 ikk utbetalt disponibelt

Narkoarbeid 949 247 28 500 38 470 939 277 61 750 877 527
Katastrofeberedskapen 3 420 233 410 108 1 009 675 2 820 666 783 241 2 037 425
Lion Mints 1 122 821 0 45 160 1 077 661 1 077 661
Nasjonalt hjelpefond 115 761 0 0 115 761 115 761
LCIF 516 572 66 250 0 582 822 582 822
Lions Lys 329 489 0 15 000 314 489 314 489
Lions Ungdomskonto 141 843 43 230 10 242 174 831 174 831
Lions Leokonto 99 153 0 20 000 79 153 79 153
Beitoleiren −30 980 0 0 −30 980 −30 980
YE-utvalget 70 686 0 0 70 686 70 686
Miniprosjekter 58 711 0 0 58 711 58 711
Nordiske prosjekter 19 006 26 640 0 45 646 45 646
Orkester Norden 14 804 0 0 14 804 14 804

Sum 6 827 345 574 728 1 138 547 6 263 526 844 991 5 418 535

1



Lions Clubs Int. MD 104

Balanse pr. 30.09.2005 SAK 6.04.1.C

Note 9/30/05 6/30/05
Eiendeler

Anleggsmidler
Varige driftsmidler

Inventar og maskiner 01.07 265 557 332 452
+ tilgang 30 138 49 874
- avskrivninger  31 550 116 770
Sum anleggsmidler 30.06 264 144 265 557

Lions Røde Fjær - utlegg −8 081 −8 081

Omløpsmidler
Salgsvarer på lager 0 0

Kortsiktige fordringer 2 580 822 692 267
Forskuddsbetalte kostnader 117 794 75 136
Opptjente, ikke forfalte inntekter 1 810 051 772 176
Sum fordringer 3 508 667 1 539 579

Likvider 2 8 499 403 9 056 256

Sum omløpsmidler 12 008 070 10 595 835

Sum eiendeler 12 264 133 10 853 311

Egenkapital og gjeld

Egenkapital
Opptjent egenkapital 01.07 2 368 078 1 343 068
Bruk/tilførsel avsetninger
Årets resultat 1 325 791 1 025 010
Opptjent egenkapital 30.06 3 693 869 2 368 078

Avsetninger  
Avsetninger pr. 01.07 384 522 258 218
- tilført egenkapitalen
+ tilført 0 126 304
- anvendt 21 400 0
Avsetninger pr. 30.06 363 122 384 522

Kortsiktig gjeld
Kreditorer 112 446 118 740
Mellomregning med aktivitetsregnskapet  6 263 526 6 827 345
Conventionlotteriet  −137 765 733 830
Skyldige offentlige avgifter 102 543 117 357
Påløpte, ikke forfalte utgifter 1 866 392 303 440

1



Sum kortsiktig gjeld 8 207 142 8 100 711

Sum egenkapital og gjeld 12 264 133 10 853 311

1) The Lion kr. 120.000. Mva-refusjon kr. 596.576,-. Resten påløpne renter
2) Av dette er bundet: Aktivitetskonto kr. 7.023.407.-. Conventionlotteriet kr. 53.221.-
    Garanti husleie kr. 122.685.-. Skattetrekkskonto kr. 65.247,-

2
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GUVERNØRRÅDET 

 FAKTISKE OPPLYSNINGER  

Tabellene nedenfor viser hva som er registrert innbetalt fra klubbene pr 20.10.2005: 

A. ØYEHELSE: 
  

B. FADDERBARN UGANDA: 

Sak: LAN – Rapport om innbetalinger fra klubber Art O

Møtedato: 12.11.2005 Saksnr: 6.05 – 2005/06

Saksbehandler: Jan Erik Larsen Arkivnr:

INNBETALINGER LIONSÅRET 
05-06

DATO:20.10.2005

     2005/06  

 
Distrik
t

Antall 
klubber Antall medl.  

Klubber 
bidratt

Klubber   
prosent Sum

Kr/medl. i 
distrikt  

 A 43 1157  11 25.6 16 800 15  

 B 52 1235  17 32.7 34 100 27  

 C 61 1422  16 26.2 32 150 23  

 D 45 1194  17 37.8 41 600 35  

 E 52 1469  25 48.1 68 001 46  

 F 48 1282  14 29.2 35 100 27  

 G 60 1478  23 38.3 49 700 34  

 H 49 1192  15 30.6 43 400 36  

 J 58 1700  29 50.0 83 200 49  

 K 45 1269  20 44.4 57 400 45  

 Sum 513 13398  187 36.5 461 451 34  

          

INNBETALINGER LIONSÅRET 05-06

DATO: 20.10.2005

   2005-2006  2004-2005  



VURDERINGER:  

Øyehelse: 

Pr 20. oktober var det 187 klubber som hadde bidratt med midler til øyehelseprogrammet. På 
samme tidspunkt forrige Lionsår var det til sammenligning 165 klubber som hadde støttet 
programmet. Det er tidlig i året, men det kan se ut som om flere klubber har bestemt seg for å 
bidra. Det er bra - og – nødvendig dersom vi skal nå egenandelsbehovet for Lionsåret på  
kr 1.325.000,-  

Fadderbarna: 

Den gode oppslutningen vi fikk i ser ut til å fortsette dette året. Meget positivt og 
oppmuntrende!   

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Rapporten tas til orientering 

VEDTAK: 

 Distrikt  Ant. Klubber Sum  Ant. Klubber Sum  

 A  5 11 000  6 14 500  

 B  3 3 500  5 11 000  

 C  6 14 500  13 24 950  

 D  4 10 000  7 17 500  

 E  15 32 000  17 39 500  

 F  3 4 000  8 18 500  

 G  7 16 500  10 24 500  

 H  11 26 000  15 38 160  

 J  15 37 000  16 42 500  

 K  6 15 000  14 56 500  

 Sum  75 169 500  111 287 610  

         

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Rapporten tas til orientering

Guvernørrådets vedtak: 





GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Innbetalingene til katastrofeberedskapen er i år følgende: 

Sak: KATASTROFEBEREDSKAPEN. 
STATUSRAPPORT.

Art O

Møtedato: 12.11.2005 Saksnr: 6.06 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:
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2004/
05

Distrikt Klub
ber

Medle
mmer
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Det er for tidlig å se noen effekt av dette.
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VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Rapporten tas til orientering. 

VEDTAK: 
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1 847 869

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Rapporten tas til orientering

Guvernørrådets vedtak: 
Rapporten tas til orientering



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Regnskap og revisjonsrapport for Beitoleiren 2005. 
  
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Leiren gikk med et underskudd på ca. kr. 19.000, slik at overføringen til neste års leir er 
redusert fra ca. kr. 24.000 til ca. kr. 5.000.-  

I denne sammenhenger tør GS minne om MD-YC’s appell på RM om at klubbene bør bidra 
mer for å få leiren gjennomført. 
VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Regnskapet vil bli presentert på en annen måte i Riksmøtepapirene. Bl.a tilfredsstiller ikke 
oppstillingen kravet i regnskapsloven om sammenlignbare tall fra forrige år.  

Regnskapet godkjennes 

VEDTAK: 

Sak: REGNSKAP FOR BEITOLEIREN I 2005. Art B

Møtedato: 12.11.2005 Saksnr: 6.07 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Regnskapet godkjennes

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se vedlagte årsregnskap 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Iflg. vedtektene pkt. 8 skal regnskapet oversendes GR før 15. april for informasjon.  
VURDERINGER:  
Førerhundskolen har hatt et bra år, og kan vise til overskudd.  
For øvrige kommentarer henvises til vedlagt styreberetning. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Styret i førerhundskolen anmodes om å overholde fristen for innsending av regnskap fastsatt i 
reglementet. Alternativt at det fremmes egen sak om å utsete fristen.  

I tillegg foreslår GS at stiftelsen skifter revisor, slik at vi har samme revisor som resten av 
Lions. 
Regnskapet tas til orientering 
VEDTAK: 

Sak: REGNSKAP FOR STIFTELSEN ”LIONS 
FØRERHUNDSKOLE OG 
MOBILITETSSENTER” FOR ÅRET 2004.

Art O

Møtedato: 12.11.2005 Saksnr: 6.08 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
GR anmoder styret i Førerhundskolen  å legge frem regnskapene inne fristen som er fastsatt 
i reglementet, dvs før 15. april. 
Regnskapet tas til orientering.

Guvernørrådets vedtak: 



ÅRSBERETNING 2004 

STIFTELSEN 

LIONS FØRERHUNDSKOLE 
OG 

MOBILITYSENTER 

FOR SYNSHEMMEDE 

ÅRSBERETNING OG REGNSKAP 

Foretaksnr: NO 941 589 987 MVA 



Generelt 

Stiftelsen er lokalisert i Vallegata 11 i Oslo. Styret har avlagt regnskapet under forutsetning av 
fortsatt drift, og stiftelsen har i 2004 hatt følgende styre: 
Ingolf Bekkelund LC Oslo Rustad         formann 
Haakon M. Melander LC Eiksmarka 
Evald Jon Strøm LC Oslo Berg 
Haakon Dyremyhr LC Oslo Slemdal 
Sigmund Hole LC Røyken 
Katrine Krydsby Bruker 

Faktum Regnskap er regnskapsfører for skolen. 
Det har vært avholdt 5 styremøter i 2004. 

Skolen har ved utgangen av 2004, 5 fast ansatte instruktører. Det gjør oss svært sårbare for 
svikt i produksjonen av hunder. Det har ikke vært sykefravær i 2004. Det har ikke vært noen 
skader eller ulykker ved skolen. 

Tor Sannum daglig leder 
Inger Lise Sannum instruktør 
Anne Østlid Faller instruktør 
Trine Tørrissen                                                         instruktør fra oktober                                                      
Yasuno Kurata instruktør fra november 

Miljømessig fungerer stiftelsen tilfredsstillende, og det avgis minimal forurensing til det ytre 
miljø.  
Når det gjelder likestilling er den ivaretatt. 

Produksjon av hunder 

Det er i 2004 utdannet og levert 13 hunder, mot budsjett på 12 .En av disse var re-trent (50% 
pris). 9 hunder ble kassert etter testing/trening, hvorav 1 av disse hadde hatt opplæring over 
lengre tid. 
De utdannede hundene ble levert til følgende steder: 
Oslo,Stavanger,Gjøvik,Arendal,Bergen,Kirkenes,Kragerø,Kristiansand og Tønsberg. 
Siden skolen startet i 1966 ,er det levert 380 førerhunder.Av disse er i dag 
nærmere 100 i aktiv tjeneste over hele landet.                        

21 valper og unghunder har vært satt bort i pensjon til fôrverter. 6 av disse var fra skolens 
egne avlshunder. 19 hunder og valper ble kjøpt på det åpne marked i løpet av året.  
Det er avholdt 22 valpesamlinger. Til sammen har skolen 28 valper og unghunder samt 6 
avlshunder utplassert hos fôrverter. 



Det er alltid vanskelig å få tak i godt hundemateriell. Ettersom det er mange som viser seg 
uegnet til opplæring som førerhund. Avlsarbeidet er et sterkt prioritert arbeid ved skolen. 
Dette gis også prioritet ved skoler tilknyttet den internasjonale førerhundføderasjonen. 
For å utnytte hundemateriellet noe bedre har vi engasjert oss innenfor opplæring av 
narkotikahunder. 
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En av våre hunder er ferdig narko-hund og gjør idag tjeneste i Oslo-politi. I tillegg er en hund  
under opplæring i politiet. 

Gjennom en del møtevirksomhet, har vi imidlertid fått signaler om at det er et ønske om 
tilgang på såkalte ”rå-hunder” dvs årsgamle hunder, gjerne opplært til et visst nivå. Vi ønsker 
å opprettholde kontakten med disse instanser for å få mer klarhet i et fremtidig samarbeide. 

Vi har hatt flere førerhunder og fôrverthunder i pensjon på skolen i kortere perioder. 

Kursaktivitet 

Det er holdt 2 tredagers forkurs for nye søkere av førerhund i februar og september. 

Det er holdt 3 samtreningskurs på skolen. Til sammen 13 synshemmede har deltatt på 
samtreningskursene, med etterfølgende trening på den synshemmedes hjemsted. Hvert 
samtreningskurs går over 3 uker pluss 5 dager med hjemstedstrening. 

Det er foretatt 26 godkjenningsprøver av 13 hunder og ekvipasjer. Det er Rikstrygdeverket 
ved ”Faglig Utvalg” som foretar godkjenningen. RTV’s faglige utvalg er innkalt 6 ganger til 
skolen. 

Alle synshemmede som har mottatt førerhund i løpet av de siste 4 årene, skal ha besøk på sitt 
hjemsted minst 1 gang pr år. Dette i henhold til regler fra Rikstrygdeverket. 42 brukere har 
hatt besøk på sitt hjemsted i tråd med dette. I tillegg har vi hatt kontakt med et stort antall 
andre førerhundbrukere på hjemstedet ved førerhundskolen eller på ettertreningskurs. Skolen  
har deltatt på flere ettertreningskurs på Solvik ved Bergen, i Kristiansand, Oslo, Skien, 
Trondheim, Hurdal, Stavanger, Beitostølen, Horten og Tønsberg. Alle disse aktiviteter har gitt 
skolen kontakt med 71 førerhundbrukere over det ganske land. 

I tillegg til kursvirksomhet har vi hatt kontakt med 8 brukere på skolen eller på hjemstedet. 

Ettertreningsrapporter er sendt Rikstrygdeverket. Det er også mottatt økonomisk støtte derfra 
for denne aktiviteten. Arbeidet i tilknytning til ettertrening er med årene blitt en betydelig 
aktivitet for skolen, og binder store ressurser. 

Vedlikehold 

Vi har i 2004 gjennomført helt nødvendige vedlikeholdsarbeider på den del av bygningen som 
er fra 1923! Tak, piper, beslag og renner er oppgradert og reparert. Murpussen er restaurert, og 



hele bygningen er malt utvendig. Alt dette arbeidet har vært helt nødvendig, og vi har etter 
beste evne søkt etter optimale kvaliteter. Likevel ser vi noe flassing av maling utvendig. Vi 
har lekkasje under verandaen, samt en del arbeide inne, som ikke er utført. 
Vi må også holde fasaden i orden. Vi anslår samlede kostnader til ca kr 200 000. 
En del vedlikehold både innvendig og utvendig er utsatt. 
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Økonomi 

Vi ser en større belastning for årene 2005 – 2006. Særlig gjelder dette hunder, vedlikehold og 
lønn. Hundeprisen var i 2004, kr 260 000. som dekkes av RTV. 

Skolens driftsresultat for 2004 er tilfredsstillende. Svingninger må skolen alltid leve med, som 
igjen kan føre til produksjonstap.Leveringssituasjonen for 2005 - 2006 ser noe lysere ut enn 
siste år. 

Resultatet av driften og gaver viser et overskudd på kr 605 057. Det er i 2004 mottatt  
Kr 787 450 i gaver til skolen. Større gaver  mottatt fra følgende utenfor Lionsbevegelsen: 

Blindemisjonen IL kr 50 000 

Totalt har gledelig mange Lionsklubber gitt skolen økonomisk støtte i 2004, flere med store 
beløp. Vi setter stor pris på den støtten vi får fra hele landet, noe vi er avhengig av for å nå 
våre mål. 

Fond 

Det er ikkje foretatt noen utdeling av stipend fra Harald Greftegreff’s Fond for året 2004. 

Annet 

Skolen var tilstede på Riksmøte i Fredrikstad. 

11 lionsklubber har hatt klubbmøter med foredrag og omvisning på skolen i 2004. I tillegg har 
det vært 11 andre sammenkomster og besøk ved skolen. 

Daglig leder og formann har hatt 4 møter med vårt regnskapskontor, dette for å få et mer 
oversiktlig regnskap for førerhundskolen.  

Styret er svært takknemlig for det viktige arbeidet fòrvertene gjør. 



Skolen er oppnevnt som rådgiver i Rikstrygdeverket’s ”Faglige Utvalg” og i den forbindelse 
deltatt på 11 møter. 

Styert  v/formannen.                                                                        Oslo 21.04.05 
 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se notat nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

For å skille momspliktig omsetning ut av MD 104, Stiftelsen ”Det er mitt valg” og eventuelt 
andre aktiviteter, foreslås opprettet et eget selskap som momsregistreres og tar alle 
momspliktig omsetning. 

VEDTAK: 

Sak: KONSEKVENS AV MOMSSAKEN Art O

Møtedato: 12.11.2005 Saksnr: 6.09– 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
For å skille momspliktig omsetning ut av MD 104, Stiftelsen ”Det er mitt valg” og eventuelt 
andre aktiviteter, foreslås opprettet et eget selskap som momsregistreres og tar alle 
momspliktig omsetning. 
Arbeidet starter så snart som mulig.

Guvernørrådets vedtak: 



Merverdiavgift. 

Som dere er orientert om, har vi fått pålegg om å fakturere med moms stort sett alle våre 
fellestjenester. Det gjelder altså porto, velkomstpakken, lovsamling, klubbhåndbok, matrikkel, 
mailsystemet osv. I tillegg kommer tulipanaksjonen, noe av materiellet i Stiftelsen og Lion 
Mints. 

Jeg har hatt en lang telefonsamtale med saksbehandler hos fylkesskattesjefen i Oslo for å få til 
et møte. Hun avviste dette, og mente at fremgangsmåten ville være å anke avgjørelsen og 
komme med nye momenter om disse fantes. I tillegg dokumentere med å oversende de 
produktene det dreier seg om. Imidlertid har jeg, etter samtale med revisor, liten tro på at vi 
når frem med vår anke.  

Jeg har også kontaktet andre organisasjoner for å høre hvorledes de ordner seg. Noen ser helt 
bort fra problemet. De argumenterer med at de kun fakturerer uten fortjeneste, noe som i 
prinsippet ikke spiller noen rolle. Andre har etablert et eget selskap som er registrert i 
momsregisteret, mens andre igjen setter det bort til utenforstående.  

Siste alternativ er ikke aktuelt for oss. Dette fordi det ligger et fortjenesteelement i 
tulipanaksjonen som vi da går glipp av. Å se bort fra problemet er uaktuelt, og det gjenstår 
derfor et alternativ, nemlig å samle all momspliktig omsetning i et eget selskap som vi selv 
eier 100 %.. 

Norges Idrettsforbund har hatt en sak gående med moms. Hovedproblemet for disse var at 
regnskapsføringen var samlet i et selskap som utførte tjenester for flere særforbund og 100% 
eide selskaper. Etter ca. 4 års korrespondanse har de fått til et midlertidig fritak for moms på 
disse tjenestene under forutsetning av at selskapet utelukkende driver denne servicen for egne 
avdelinger. Slik sett kan vi altså forestå alle administrative tjenester i MD 104 uten å komme 
på kant med loven.  

I FRINOR, som er frivillighetens samarbeidsorgan, arbeides det med å få til et 
frivillighetsregister. Dette kan på sikt bety at vi unngår problemet, men det vil ta flere år å få 
dette på plass.  



Min anbefaling er derfor at vi snarest etablerer et selskap hvor all momspliktig omsetning vil 
skje. Det finnes helt sikkert noen praktiske skjær i sjøen, men det må vi kunne løse underveis. 

For øvrig – er det noen som har et tomt AS til salgs? 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
 Se vedlagte budsjettforslag med forutsetninger ( sak 6.10.1) 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

Det budsjetteres med et lite overskudd i driftsregnskapet. Av vesentlige forutsetninger skal 
nevnes: 

• Uendret kontingent på kr. 400 som inkluderer RM administrasjon og forsikringer 
• Det er regnet med 13.400 medlemmer 
• Uendret bemanning, dvs. 2,85 årsverk inkl. redaktør. I 2004/2005 var dette ca. 3,25 

årsverk.  
• Et av årsverkene er Solveig Selle Gran på regnskap/økonomi. Hun bruker i dag ca. 25 

% av tiden på andre enn MD regnskapene. 
• Antall nummer for The Lion er redusert til 6. Dette betyr en besparelse på ca. kr. 

100.000.- 
• Det er forutsatt en stor grad av nøkternhet i forbruket til møter og konferanser. 
• Dersom refusjonsordningen for moms opprettholdes, vil vi også for dette Lionsåret 

motta refusjon av moms. Beløpets størrelse er avhengig av  bevilgningene fra 
regjeringen. 

• Enkelte av forslagene til Riksmøte kan bety økte kostnader. Dette er ikke tatt inn i 
budsjettet. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Budsjettet godkjennes 
VEDTAK: 

Sak: BUDSJETT 2006 – 2007 O

Møtedato: 18. og 19. 2.2006 Saksnr: 6.10 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Budsjettet godkjennes og legges frem for Riksmøte til endelig godkjennelse.

Guvernørrådets vedtak: 



BUDSJETT 2006/2007 Årsbudsjett Årsbudsjett Endring Regnskap Regnskap
Administrasjon og drift 2006 - 2007 2005 - 2006 06/07 vs 05/06 2004 - 2005 2003 - 2004
INNTEKTER
Innbetalt som kontingent 5 364 000 5 524 000 (160 000) 5 356 841 5 395 923
Tilskudd The Lion, annonser 627 600 601 800 25 800 574 684 478 141
Salg rekvisita, matrikkel, E-post 70 000 72 000 (2 000) 429 683 355 132
Andre inntekter 255 000 230 000 25 000 220 825 200 170
SUM INNTEKTER 6 316 600 6 427 800 (111 200) 6 582 033 6 429 366
PRODUKSJONSKOSTNADER
Overført til Riksmøteadministrasjon −160 800 −140 000 (20 800) −151 000 −151 800
Lions ulykkesforsikring −145 000 −145 000 0 −143 325 −143 325
Kjøp rekvisita, matrikkel, E-post 0 −358 459 −219 951
SUM PROD. KOSTNADER −305 800 −285 000 (20 800) −652 784 −515 076
NETTO DRIFTSINNTEKTER 6 010 800 6 142 800 (132 000) 5 929 249 5 914 290

Driftskostnader
Personalkostnader 1 581 591 1 534 800 46 791 1 618 303 1 678 980
Lokalkostnader 228 000 206 500 21 500 209 690 222 907
Revisjon 70 000 50 000 20 000 78 404 48 857
Kontor- og adm.kostn. 518 000 577 000 (59 000) 518 720 695 053
The Lion - trykk og porto 652 000 698 000 (46 000) 638 731 599 978
Reiser, møter 1 323 725 1 385 621 (61 896) 1 111 978 1 239 540
Andre driftskostnader 75 000 80 000 (5 000) 74 628 84 166
Reklame og PR 200 000 200 000 0 0 0
Endring avsetning ubetalte fakturaer −68 841 51 000
Avskrivninger 131 200 126 200 5 000 116 770 120 625
Overført distriktene 1 225 000 1 225 000 1 225 000 1 225 000
Driftskostnader ledelse og adm. 6 004 516 6 083 120 (78 604) 5 523 383 5 966 106
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Driftsresultat 6 284 59 680 (53 396) 405 866 −51 816
Ekstraordinær inntekt 548 547 954 864
Finansresultat 20 000 20 000 22 568 37 199
Resultat 26 284 79 680 (53 396) 976 981 940 247
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Forslag Vedtatt Actual
.2005/06 2004/05 2004/05

Medlemskontingent
Antall medlemmer 13 400 13 800 13 381
Kontingent pr medlem 400 400 400
TOTALT 5 360 000 5 520 000 5 352 341

Riksmøtedeltagelse
Andel pr medlem 12,00 11,00 11,00
TOTALT 160 800 151 800 147 191

Admin. Tulipaner
Salg tulipaner 850 000 850 000 800 000
Adm pr. stk 0,20 0,20 0,18
TOTALT 170 000 170 000 146 240

Tilskudd til The Lion
USD pr. medlem 6,00 6,00 6,00
Dollarkurs 6,50 6,00
TOTALT 522 600 496 800 520 684

Diverse kostnadssteder:
Netto bidrag til The Lion 293 248 394 846 294 047
Riksmøtevedlegg i The Lion 40 000 40 000 40 869
AU møter 35 000 50 000 50 000
Guvernørrådsmøter 102 000 115 000 112 509
Riksmøte 150 000 150 000 139 962
VDG opplæring 125 000 175 000 127 913

Europa Forum EURO (priser er fra EF 2005)
Kurs EURO 8,10
Hotell 3 netter a 115 (dobeltrom 135 Euro) 345
Deltagelse alt inkl., ikke festaften (leds. 148) 230
Transport t/r flyplass 40
Festaften 60
Sum euro 675
Sum NOK 5 468
Flypris 4 000
Diverse 1 000
Sum eks. tilslutningsfly pr. deltager 10 468
Deltagere: GRL, GS, 2
Totalt eks. tilslutningsfly 20 935
Tilslutningsfly  1a 2500 2 500
TOTALT EX. FAGSJEFER/RED. 23 435

NSR Ledsager
Registrering 30 30
Hotell 3 netter a 100 (dobeltrom 130 Euro) 300 90
Transport t/r flyplass 30 30
Lunch fredag 20 20
Lunch lørdag og søndag (leds.tur lørdag) 20 48
Coctail party 45 45
Bankett 60 60
Flypris 345 345
Sum euro 850 668
Sum NOK 6 885 5 411
Diverse 1 000 1 000
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Sum eks. tilslutningsfly pr. deltager 7 885 6 411
Deltagere: GRL, AGRL, 10 DG, GS, 13
Sum ekskl. tilslutningsfly 102 505 6 411
Tilslutningsfly 7 stk a 2500 17 500 2 500
TOTALT EX. FAGSJEFER/RED. 120 005 8 911

Totalkost Europaforum
Antall deltagere
GRL, GS, 3 fagsjefer,YC-Europa, redaktør 7
Deltaeravgifter 73 273
Tilslutningsfly 6 a 2500 15 000
TOTALT 88 273

Totalkost NSR
Antall deltagere
GRL 2, AGRL, 10 DG, GS, 5 fagsjefer, Red.,2 YC-kom. 22
Deltaeravgifter 173 470
Tilslutningsfly 12 a 2500 30 000
TOTALT 203 470

Totalkost Convention
Antall deltagere
GRL 2 ,YC-oversjøisk, redaktør 4
Deltaeravgifter 100 000
Kostnad ledsager overgangsdistrikt 20 000
Tilslutningsfly 3 a 2500 7 500
TOTALT 127 500

Fagområdene IR NA ME YC
Europaforum (inkl tilslutning) 0 0 0 20 935
NSR (inkl. tilslutning) 7 885 7 885 7 885 23 655
Riksmøte 5 000 5 000 5 000 5 000
Tilslutningsfly RM (GRM under GRM kost) 3 300 2 000 3 000 200
Fagsjefmøte 20 000 20 000 20 000 20 000
Til disposisjon 5 000 5 000 10 000 10 000
Sum fagområdet 41 185 39 885 45 885 79 790

Fagområdene LDC PR IT Felles
Europaforum (inkl tilslutning) 0 31 403
NSR (inkl. tilslutning) 7 885
Riksmøte 5 000
Tilslutningsfly RM (GRM under GRM kost) 1 500
Fagsjefmøte 20 000 20 000 20 000
Til disposisjon 20 000 5 000 5 000 7 467
Sum fagområdet 54 385 25 000 25 000 38 870

2



3



2 stk
3 stk

Total
52 338
55 195
25 000
10 000

140 000
67 467

350 000

4



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Se tabell nedenfor. Oversikter er sendt til hver enkelt DG 

VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Tas til orientering. Klubbene må gjøres oppmerksom på at de kan miste retten til å møte på 
DM/RM når kontingenten ikke er betalt. 

VEDTAK: 

Sak: Ikke innbetalte kontingenter Art O

Møtedato: 18. og 19. 2.2006 Saksnr: 6.11 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Tas til orientering. Klubbene må gjøres oppmerksom på at de kan miste retten til å møte på 
DM/RM når kontingenten ikke er betalt. 

Guvernørrådets vedtak: 

SKYLDIGE KONTINGENTER 
(fakturert før 31.12.2005)

DISTRIKT BELØP

A 39 230

B 14 712

C 22 955



D 21 660

E 8 120

F 11 480

G 6 380

H 0

J 8 660

K 600

Totalt 133 797



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Pr 10. mai 2006 skylder klubbene kr. 208.712.- i kontingenter som er forfalt, men ikke betalt. 
En del av dette gjelder klubber som skal på Riksmøte, og som derfor i prinsippet ikke har 
stemmerett. 

Enn rekke av disse klubbene er purret, og ny oversikt vil bli orientert om på 
Guvernørrådsmøte. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Vi har aldri fulgt reglen om at manglende betaling fratar klubbene stemmerett.  
Vi kjører derfor purringer på vanlig måte, og regner da med å få inn alle beløpene. 

VEDTAK: 

Sak: IKKE INNBETALTE KONTINGENTER B

Møtedato: 26. 5.2006 Saksnr: 6.12 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
AU mener at klubber som ikke har betalt kontingenten ikke skal ha stemmerett på 
Riksmøtet. DG i de distriktene dette gjelder må varsles.

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 
Se oversikten nedenfor. 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Når Guvernørrådet besluttet de nye prisene for tulipaner til klubbene, var forutsetningen at 
man skulle benytte det ekstra overskuddet man fikk til: 

1. Å redusere prisene som klubbene betaler på kurs i DMV 
2. Å øke refusjonen på andre aktiviteter som gir refusjon fra narkofondet.  

Styret i stiftelsen ”Det er mitt valg” har behandlet budsjettet for 2006, og tatt utgangspunkt i 
priser som er gjengitt nedenfor. Prisene er økt noe fra dagens nivå, noe som skyldes at man 
har fått økte kostnader som må dekkes inn.  

Som det fremgår av beregningen, ønsker man f. eks. å redusere prisene på to-dagers kurs fra i 
dag kr. 22.500.- (etter 25 % refusjon) til kr. 10.000.-  
For andre aktiviteter økes refusjonen til 50 % for kostnader inntil kr. 30.000. og 25 % for det 
overskytende. Dersom det viser seg at denne grensen kunne vært høyere, vil det bli foreslått 
en økning på guvernørrådsmøte i mai 2007. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Som foreslått ovenfor. 

VEDTAK: 

Sak: NYE REGLER FOR REFUSJON FRA 
NARKOFONDET.

O

Møtedato: 26. 5.2006 Saksnr: 6.13 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Saken ble ikke spesifikt behandlet i AU møte, men er en konsekvens av tidligere behandling 
når tulipanprisen ble fastsatt.

Guvernørrådets vedtak: 



NY PRISSTRUKTUR FRA 1.8.2006

 
Antal

l Normalpris Klubben Bidrag fra Totalt fra 

 kurs i DMV betaler
narkofonde

t narkofondet

Beholdning 31.3.06   458 040

Tulipanaksjonen 2006   2 000 000

Til disposisjon   2 458 040

Kurs 1.8.06 - 30.6.07:    

To dagers 40 35 000 10 000 25 000 -1 000 000

En dags 10 25 000 7 500 17 500 -175 000

Oppfriskningskurs 15 5 000 3 000 2 000 -30 000

    

Bevilgninger vår 2006   -300 000

Bevilgninger høst 2006   -200 000

Bevilgninger vår 2007   -200 000

Beholdning 30.06.2007     553 040

Kommentarer:

Bevilgninger våren 2006 omfatter både refusjon til klubber for DMV-kurs 

og andre søknader for aktiviteter som går inn under narkofondet. 

Bevilgningene høst 2006 og vår 2007 gjelder kun refusjon for andre aktiviteter, da

det ikke lenger gis refusjon for DMV kurs. 

Det refunderes 50 % av kostnadene inntil kr. 30.000, og 25 % for overstigende 

kostnader. Omfanget av refusjoner for andre aktiviteter har variert mye fra år til år. 



Dersom det viser seg at vi har satt grensen for 50 % refusjon for lavt, 

vil klubbene kunne få økt refusjon avhengig av hvor mye det er søkt om totalt.



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Anbefaling fra MD-NAC Kjell Tore Andersen 
Søknadsskjema 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Klubbene i sone 4, MD 104 C har avholdt tre 2-dagers kurs for lærere. Totalkostnad kr. 
90.000. Det søkes om 25 % refusjon, tilsvarende kr. 22.500.- 

VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Søknaden innvilges. 
VEDTAK: 

Sak: KLUBBENE I SONE 4, MD 104 C. 
NARKOFONDET – KURS I DMV.

Art B

Møtedato: 12.11.2005 Saksnr: 7.03 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Søknaden om støtte på kr. 22.500.- innvilges. 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Anbefaling fra MD-NAC Kjell Tore  Andersen 
Søknadsskjema 
Bekreftelse fra Politiet 
Avtale 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

Det søkes om kr. 25.000 til delevis finansiering av kjøp av narkohund. Politiet har godkjent 
kjøpet.  
VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Søknaden på kr. 25.000 innvilges. 

VEDTAK: 

Sak: LC LOFOTEN – SØKNAD OM STØTTE TIL 
NARKOHUND

Art B

Møtedato: 12.11.2005 Saksnr: 7.04 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Søknaden på kr. 25.000 til kjøp av narkohund innvilges. 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

Brev til Foreningen Sykehuset Rotifunk datert 14.10.2005 
Brev til NORAD datert 14.10.2005 

ANDRE DOKUMENTER: 

Guvernørrådets vedtak i sak 7.02 den 20.august 2005 
Søknad til NORAD om støtte til prosjektet: Sykehuset i Rotifunk 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

Guvernørrådet behandlet i sitt møte den 20. august henvendelsen fra LC Arendal om å gi 
støtte til rehabilitering av sykehuset i Rotifunk og spørsmålet om Lions Norge skulle stå som 
søker. Det ble gjort et positivt vedtak.  
  
Etter at vedtaket var fattet ble underlaget for søknaden utarbeidet av Foreningen Sykehuset  
Rotifunk. Søknaden var imidlertid ikke ferdig formulert før torsdag den 29.september, altså 
dagen før søknadsfristen. På grunn av dette var det ikke mulig å få behandlet søknaden i 
LAN’s styre. 

Etter drøftinger administrativt ble det likevel besluttet å sende søknaden til NORAD, med det 
forbehold at den kunne trekkes dersom styret ikke kunne gå god for søknaden.   
  
Styremedlemmene fikk tilsendt kopi av søknaden om ettermiddagen den 29.september og 
kom derfor med sine synspunkter etter at søknaden var sendt. Styremedlemmene ga alle hver 
for seg uttrykk for stor skepsis til at Lions stod som søker og konkluderte med at søknaden 
måtte trekkes.   

LAN’s daglige leder ble kontaktet av vår saksbehandler i NORAD den 13. oktober.  
Saksbehandleren ønsket å få kjennskap til bakgrunnen for hvorfor Lions og ikke Foreningen 
Sykehuset Rotifunk var søker. Dette ble forklart. Saksbehandleren antydet deretter meget 
forsiktig at søknaden ikke var like ryddig som tidligere søknader fra oss. Som kommentar til 
dette nevnte daglig leder at organisasjonen vurderte å trekke søknaden. Det ble da opplyst at 
det ville være formålstjenlig om det ble tatt stilling til dette før søknaden ble sendt 
ambassader og NORAD’s faginstanser til uttalelse. Dette skulle skje allerede neste dag.   

Sak: LC Arendal – Rotifunk. Endring av tidligere 
vedtak.

Art B

Møtedato: 12.11.2005 Saksnr: 7.05 – 2005/06

Saksbehandler: Jan Erik Larsen Arkivnr:



Saken ble drøftet med guvernørrådsleder, generalsekretær og LAN’s styre samme dag og det 
var full enighet om å trekke søknaden. Beskjed om dette ble sendt NORAD neste dag, 
samtidig som det ble sendt melding til Foreningen Sykehuset Rotifunk med kopi til LC 
Arendal v/Kjell Tore Andersen.  

VURDERINGER:  

Da LAN-styrets medlemmer mottok Rotifunk-søknaden, uttrykte alle stor skepsis til at Lions 
var søker. Styrets begrunnelse kan sammenfattes slik: Lions har gjennom mange år  
opparbeidet kompetanse i gjennomføring av prosjekter sammen med NORAD. Gjennom dette 
arbeidet har vi fått en god posisjon og et godt renomme - noe vi er 100 % avhengig av for å få 
den nødvendige støtten i fremtiden. Styret understreker at merkevaren Lions (LAN) er 
verdifull for oss. Styret betviler ikke Foreningen Rotifunks gode vilje og ambisjonsnivå, men 
kjenner pr. definisjon ikke gjennomføringsevnen. Styret i Lions Aid Norway ønsker å fronte 
alle saker vi går inn for gjennom hele prosessen, både forarbeider, planlegging, forankring i 
vår organisasjon, mht søknader og samarbeidsformer mot NORAD og at organisasjonen selv 
gjennomfører og styrer prosjektene. Dette er LAN styrets prinsipielle standpunkt og 
grunnlaget for de valg som er gjort. 

Beslutningen om å trekke søknaden kan medføre utsettelse av gjennomføringen av den 
planlagte rehabiliteringen av prosjektet Sykehuset i Rotifunk. Ett års utsettelse vil imidlertid 
gi foreningen mulighet til selv å stå som søker og derigjennom få et helhetlig ansvar for 
gjennomføringen av prosjektet.  

I vårt brev til foreningen den 14. oktober er det avslutningsvis nevnt at Lions Norge i 
utgangspunktet vil stille seg positive til en fornyet henvendelse om økonomisk støtte til 
prosjektet.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Guvernørrådet tar behandlingen av saken til orientering. Vedtaket i sak 7.02 – 2005/06 
oppheves.  

VEDTAK: 

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Guvernørrådet tar behandlingen av saken til orientering. Vedtaket i sak 7.02 – 2005/06 
oppheves. 

Guvernørrådets vedtak: 



VEDLEGG 1 

Foreningen Sykehuset Rotifunk 
v/Arne Christian Mohn       
         Oslo, 14 oktober 2005 

  

ANGÅENDE NORAD-SØKNAD FOR ÅRET 2006 
  
Det vises til tidligere kommunikasjon vedrørende søknad om NORAD-støtte til 
gjennomføring av prosjektet Sykehuset i Rotifunk.  

Når det gjelder bistandsprosjekter er normal prosedyre i Lions-systemet at Guvernørrådet tar 
stilling til det prinsipielle, men at gjennomføringsansvaret overlates til organisasjonens  
operative ledd "Lions Aid Norway". Lions Aid Norway (LAN) har eget styre satt sammen av 
personer med meget god kompetanse på bistandsarbeid. Lions Aid Norway har egen daglig 
leder.  
  
Guvernørrådet behandlet i sitt møte den 20. august henvendelsen fra LC Arendal om å gi 
støtte til rehabilitering av sykehuset i Rotifunk og spørsmålet om Lions Norge skulle stå som 
søker. Det ble gjort et positivt vedtak.  
  
Etter dette vedtaket ble underlaget for søknaden utarbeidet av dere. Daglig leder i LAN var 
inne og bisto på enkelte punkter. Søknaden var imidlertid ikke ferdig formulert før torsdag 
den 29.september, altså dagen før søknadsfristen. På grunn av dette var det ikke mulig å få 
behandlet søknaden i LAN’s styre. Etter drøftinger administrativt ble det likevel besluttet å 
sende søknaden til NORAD, med det forbehold at den kunne trekkes dersom styret ikke 
kunne gå god for søknaden.   
  



Styremedlemmene fikk tilsendt kopi av søknaden om ettermiddagen den 29.september og har 
kommet med sine synspunkter i ettertid.  

Styret i Lions Aid Norway vil understreke at vi gjennom mange år har opparbeidet oss 
kompetanse i gjennomføring av prosjekter sammen med NORAD. Gjennom dette arbeidet har 
vi fått en god posisjon og et godt renomme - noe vi er 100 % avhengig av for å få den 
nødvendige støtten i fremtiden. 
  
Merkevaren Lions (LAN) er verdifull for oss. Vi betviler ikke Foreningen Rotifunks gode 
vilje og ambisjonsnivå, men kjenner pr. definisjon ikke gjennomføringsevnen. Lions Aid 
Norway ønsker å fronte alle saker vi går inn for gjennom hele prosessen, både forarbeider, 
planlegging, forankring i vår organisasjon, mht søknader og samarbeidsformer mot NORAD 
og at organiasjonen selv gjennomfører og styrer prosjektene. Dette er LAN styrets prinsipielle 
standpunkt og grunnlaget for de valg som er gjort. 

Vi har blitt kontaktet av vår saksbehandler i NORAD. Saksbehandleren ønsket å få kjennskap 
til bakgrunnen for hvorfor Lions står som søker og ikke Foreningen Sykehuset 
Rotifunk. Dette ble forklart. Det ble også nevnt at LAN’s styre vurderte å trekke søknaden. 
Saksbehandleren antydet meget forsiktig at søknaden ikke var like ryddig som tidligere 
søknader fra oss. Det ble imidlertid understreket at NORAD ikke har tatt stilling til søknaden. 
Den vil selvfølgelig bli gjenstand for vanlig vurdering. På den annen side, dersom vi kommer 
til at vi vil trekke søknaden, ønsker vår saksbehandler at vi gir beskjed seinest fredag den 14. 
oktober. Dette skyldes at søknadene sendes ut på høring i aktuelle ambassader og faginstanser 
om ettermiddagen denne dagen. 

Styret i Lions Aid Norway har etter en faglig vurdering kommet til at Lions Norge ikke kan 
stå som formell søker. Styret i Lions Aid Norway, organisasjonens generalsekretær og 
guvernørrådsleder har i felleskap derfor besluttet at det gis beskjed til NORAD om at 
søknaden trekkes. 
  
Vi beklager dette. Vi er klar over at dette kan medføre utsettelse av gjennomføringen av den 
planlagte rehabiliteringen av prosjektet Sykehuset i Rotifunk. Ett års utsettelse vil imidlertid 
gi dere mulighet til selv å stå som søker og derigjennom få et helhetlig ansvar for 
gjennomføringen av prosjektet. Vi vil også nevne at Lions Norge i utgangspunktet vil stille 
seg positive til en fornyet henvendelse om økonomisk støtte til prosjektet.  
  

  
Vennlig hilsen 
  

Egil Moe-Helgesen      Jan Erik Larsen 
Generalsekretær        Daglig leder LAN 



     VEDLEGG 2 

NORAD 
Postboks 8034 Dep 
0030 Oslo        Oslo, 14 oktober 2005 

Deres ref: 200501702-2 

GLO 0693 - ANGÅENDE SØKNAD PÅ PROSJEKT ”SYKEHUSET I RUTIFUNK”  

Det vises til vår søknad om støtte til gjennomføring av prosjektet ”Sykehuset i Rotifunk”og 
telefonsamtaler med vår saksbehandler, Arve Norheim. 
  
Etter en nærmere vurdering har Lions Norge besluttet at søknaden skal trekkes.  



Vennlig hilsen 

Jan Erik Larsen 
Daglig leder 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

- Søknad fra LC Vadsø om bidrag fra MD’s aktivitetsmidler datert 30.09.2005 
- Kopi av brev fra MD IRC til LC Vadsø datert 01.10.2005 
- Brev fra LC Vadsø til MD 104 datert 30.mars 2004 angående Hjelpeprosjekt – 

Murmansk Fylkessykehus 

ANDRE DOKUMENTER: 

- Email datert 23.05.2005 fra LCIF v/ Barbara Flanagin til MD IRC angående søknad 
8536/104-A  

- Email datert 1.12.2004 fra Jan Erik Larsen til LC Vadsø angående LCIF-søknad 
8536/104-A 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

LC Vadsø tok opp spørsmålet om å finne et større hjelpeprosjekt på Kola i forbindelse med 
Distriktsmøtet i Vadsø i april 2003. Møtet responderte positivt på forslaget om en større 
hjelpeinnsats østover.  

Murmansk ble besøkt i mai 2003. I juli 2003 mottok Sør-Varanger kommune et brev fra 
Murmansk Fylkessykehus hvor det ble bedt om hjelp til renovering av sykehuset. Siden 
fylkeskommunen var kjent med LC Vadsø hadde i gang et barnehjelpprosjekt ved sykehuset, 
ble brevet oversendt LC Vadsø. Etter dette ble det besluttet at distriktsmøtets vedtak om større 
innsats østover skulle kanaliseres mot fylkessykehuset i Murmansk.  

LC Vadsø har så langt klart å lokalisere en del brukt sykehusutstyr som er i utmerket stand og 
som de kan tilegne seg gratis.  

Det ble i mars 2004 sendt søknad til LCIF om bidrag til prosjektet ”Renovering av 
operasjonssal ved Fylkessykehuset i Murmansk”. Søknaden var imidlertid noe mangelfull i 
forhold til retningslinjene for LCIF’s Standard Grant. LCIF har derfor gitt beskjed om hva 
som er nødvendig av justeringer og tilleggsopplysninger før søknaden kan behandles. LC 
Vadsø er nå i gang med å rette opp søknaden slik at den blir i tråd med retningslinjene.  

I den forbindelse er det utarbeidet en ny budsjett og finansieringsplan for prosjektet. Utgiftene 
beløper seg til US$ 85.000 som er planlagt finansiert slik: 

Sak: LC Vadsø – Søknad om bidrag fra Mintfondet Art B

Møtedato: 12.11.2005 Saksnr: 7.06 – 2005/06

Saksbehandler: Jan Erik Larsen Arkivnr:



 Barentssekretariatet/Fylkeskommunen  US$ 10.000 
 Innsamlede midler i 104 A    US$ 11.250 
 Støtte fra Mintfondet     US$ 21.250 
 LCIF – Standard Grant    US$ 42.500 
 SUM       US$ 85.000 

Som planen viser, søkes det om støtte fra Mintfondet på US$ 21.250 som med Lions 
vekslingskurs for oktober 2005 (1 US$ = kr 6,52) tilsvarer kr 138.550,- 

Søknaden er anbefalt av MD IRC.  

VURDERINGER:  

MD IRC er i sin uttalelse positiv til prosjektet. Det vurderes som et meget støtteverdig 
prosjekt og søknaden anbefales derfor innvilget. Generalsekretæren er enig i denne 
vurderingen.    

I finansieringsplanen er det lokale bidraget til prosjektet US$ 21.250,- hvorav US$ 10.000,- er 
støtte fra Finnmark Fylkeskommune og US$ 11.250,- bidrag fra klubber i distrikt 104A. Når 
det gjelder søknader om bidrag fra multippeldistriktets aktivitetsmidler, er det i 
søknadsskjemaet presisert at 50 % av prosjektets totale kostnader skal komme fra klubbens 
aktivitetskasse. Også når det gjelder søknad om støtte fra LCIF’s Standard Grant er det 
forutsatt at 50 % av det som er samlet inn lokalt skal komme fra søkeren.  Dersom 
fylkeskommunens støtte overføres klubbens aktivitetskasse, er hensynet til begge disse 
forutsetningene ivaretatt. 

Pr dato står det ca kr 1,1 mill på Mintfondet. Høsten 2004 var nettoinntekten av mintsalget ca 
kr 160.000. Søknadsbeløpet er derfor betydelig sett i forhold til de årlige inntektene. På den 
annen side er fondet nå så stort at det vurderes som uproblematisk med et positivt vedtak om 
støtte i denne saken.  

LC Vadsø vil søke LCIF om støtte til gjennomføring av prosjektet. Når den endelige søknaden 
oversendes Oak Brook, er det viktig at klubben kan legge ved en realistisk finansieringsplan 
for prosjektet. Innvilges Mint-søknaden gjenstår det å sikre et bidrag på US $ 11.250,- (kr 
73,350,-) fra klubber i A-distriktet. Dette tilsvarer ca 65 kr pr medlem. Det burde være mulig 
å klare dette.  

Dersom søknaden innvilges, bør det forutsettes at klubbene i A-distriktet bidrar som forutsatt 
og at LCIF vedtar å støtte prosjektet med inntil 50 % av prosjektkostnadene.    

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Søknaden fra LC Vadsø om bidrag fra multippeldistriktets mintfond med kr. 138.550.- 
innvilges under forutsetning av at klubber i distrikt 104 A samlet bidrar med et tilsvarende 
beløp (inkl. bidraget fra Fylkeskommunen). 



Dersom LCIF skulle avslå søknaden, må klubben fremlegge ny finansieringsplan. 
VEDTAK: 

                                                                                              

Til LC Vadsø V / president Oddbjørn Gundersen 

Kopi: Lionskontoret,  Ensjøvn. 18,   0661 Oslo. 

Oversendelse av søknad til multippeldistriktets aktivitetsmidler. 

Jeg viser til søknad fra LC Vadsø om midler.  
Søknad er oversendt til undertegnede fra DG Harald Arne Haugen som er signert den 
16.09.05. 

Vedlegget som følger denne søknaden er datert 30.mars 2004 , og heter ”Hjelpeprosjekt- 
Murmansk fylkessykehus.” 

Søknaden som er sendt for undertegning og videre sending er en søknad til Lions Mint-
fondet, og den kan innvilges. 

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Søknaden fra LC Vadsø om bidrag fra multippeldistriktets mintfond med kr. 138.550.- 
innvilges under forutsetning av at klubber i distrikt 104 A samlet bidrar med et tilsvarende 
beløp (inkl. bidraget fra Fylkeskommunen). 
Dersom LCIF skulle avslå søknaden, må klubben fremlegge ny finansieringsplan.

Guvernørrådets vedtak: 
Søknaden fra LC Vadsø om bidrag fra multippeldistriktets mintfond med kr. 138.550.- 
innvilges under forutsetning av at klubber i distrikt 104 A samlet bidrar med et tilsvarende 
beløp (inkl. bidraget fra Fylkeskommunen). 
Dersom LCIF skulle avslå søknaden, må klubben fremlegge ny finansieringsplan.

MD IRC Evy Einarsen, Hans A. Opstadsvei 38, 9700 
Lakselv 

Tlf arb + 47 78 46 18 89  priv + 47 78 46 21 51 mob 909 98 674 
Faks +47 78 46 2163   E-post: evyeinarsen@e-vei.no 



Om dere ikke ønsker en slik saksgang , må dere gi beskjed umiddelbart. 

Det vises for øvrig til korrespondanse med Lionskontoret 01.12.04 og fra Oak Brook /Barbra 
Flanagin 23.mai 2005.   Vedlegg 1 og vedlegg 2 
Den tidligere innsendte søknaden til LCIF var ikke utfylt slik at den kunne behandles der. 

Det er dette LC Vadsø må jobbe med , og  en ny søknad må fremmes på skjema for LCIF.  

MD Norge ved MD IRC er meget positiv til arbeidet som er gjort , og blir gjort i Murmansk. 
Her har dere i LC Vadsø vært foregangsklubb for distrikt 104A og for MD Norge.  

Men dere må fylle ut korrekte søknader, slik at de krav som stilles  or søknaden  er  utfyllende 
og kan tas opp til endelig behandling i LCIF-styre.  

Lykke til videre med arbeidet! 

Lakselv, den  1.oktober 2005 

Vennlig hilsen 

MD IRC Evy Einarsen



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Søknad fra MD 104 C. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
På AU møtene i Kuusamo 20. januar 2006, og i Oslo 3. februar ble følgende bevilget fra 
Lions mintfond: 

1. Kr. 45.000 til kjøkken ved Sister Duggan Primary School i Kampala, Uganda (LAN) 
2. kr. 30.000 til sluttfinansiering for rehabilitering av landsby i India (LC Oslo/

Høybråten) 
3. Kr. 25.500 til restfinansiering av kjøp av minibuss til 104 C’s barnehjemsprosjekt i 

Krugloye , Belarus 
VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Sak: MINTFONDET – BEVILGNINGER GJORT AV 
AU

Art O

Møtedato: 18. og 19. .2.2006 Saksnr: 7.09 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets  vedtak: 
Overnevnte beløp bevilges av Lions mintfond. 

Guvernørrådets vedtak: 



 LIONS CLUBS INTERNATIONAL 

 Multippeldistrikt 104 C 

Søknaden sendes i utfylt stand til Distriktsguvernøren

Lions Club DISTRIKT 104c  v/IRC Ole Traasdahl 104c

Søker om bidrag til kjøp av minibuss for vårt barnehjem i Søknadsdato: 
25.01.2006

Krugloye. Bussen har kapasitet til å kjøre 9 personer.

Prosjektet er utgiftsberegnet til:

Kjøp av selve minibussen, Volkswagen Caravelle 9 seter 43 500,-

Diverse utstyr, sikkerhetsseler, ekstralys osv.   8 000

SUM 51 500,-

Prosjektet er tenkt finansiert slik:

Fra klubbenes aktivitetskasser                                             (Minimum 50% 
av prosjektets totale utgifter) 26 000,-

Eventuelt andre kilder:  

Søkes dekket av Lions MD-aktivitetsmidler 25 500,-

Vår aktivitetskonto har nummer:   6191.05.21887

Kassererens navn Aslaug Kvalsvik

Kassererens adresse:  Aursnesvn. 



Postnr.:  6230 Poststed: Sykkylven  

Kommentar: Vi har kjøpt bussen fordi den de tidligere har hatt har brutt helt 

Sammen. Bussen er daglig i bruk for å hente og bringe barn til og fra hjem og 

Sykehuset, samt til ekskursjoner fra Barnehjemmet. Drivstoff, sjåfør og

Vedlikehold blir besørget av Krugloye Kommune.

Klubbpresidentens underskrift: IRC Ole R Traasdahl, sign.

Distriktsguvernørens kommentar:

DG besøkte barneheimen i mars 2005. Distriktet har gjennomført eit godt prosjekt. I 
tillegg til distriktets innsamla midler, har 

ein tilført betydelege verdiar gjennom hjelpesendingar (gåver sende m. distriktets eigen 
buss) og dugnadsarbeid. Bussen tar23 

passasjerar, dugnadsfolket har betalt reisa sjølve og i tillegg gjort ein stor arbeidsinnsats 
på prosjektet.

Barneheimen ligg ca 15 km utanfor kommunesenteret , og treng absolutt ein buss slik 
IRC beskriv. Gjennom avtalen med 

kommunen vonar vi at drifta er sikra. Eg støttar søknaden frå IRC Ole Traasdal.

Dato: 25.01.06 Distriktsguvernørens underskrift:  

MD-fagsjefens kommentar:

Dette er nytenkning. Ved å støtte et slik tiltak bidrar Lions til kontinuitet i den daglige 
driften. Det er barna som er i ”høysete” 

og får nye godt av at institusjonen har en buss. Dessuten gor den mulighet for ekstra 
opplevelser uten om daglige aktiviteter i 

hente / bringe –situasjoner.

Søknaden anbefales med søkte beløp. 

Dato:  
26.01.06

MD-fagsjefens underskrift:  Evy Einarsen  (s)



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Søknad fra INIP (LEO) om bidrag til vedlikehold av Lea sitt prosjekt for gatebarn i Romania. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Leo bruker penger fra sin adventlysaksjon til dette hjemmet i Romania. Imidlertid er det nå 
påkrevet med vedlikehold som er beskrevet i søknaden til totalt kr. 100.800.- Av dette er det 
skaffet tilvei kr. 36.442 fr adventaksjonen. Det søkes om det resterende, kr. 64.358.- 

VURDERINGER:  
Bevilgningen krever godkjennelse av guvernørrådet. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Reglene sier at minst 50 % skal skaffes tilvei av søkeren. I 
Dette er ikke oppfylt i dette tilfelle. Leoprosjektet er meget godt, og da mintfondet er på ca 1 
mill, foreslås at vi avviker fra regelsen og bevilger beløpet. 

VEDTAK: 

Sak: SØKNAD TIL MINTFONDET FRA 
INTERNATIONAL NØDHJELP I PRAKSIS (LEO)

Art B 

Møtedato: 18. og 19. .2.2006 Saksnr: 7.10 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
AU er klar over at minst 50 % skal skaffes til veie av søkeren. AU går likevel inn for 
bevilgningen, da dette er et meget godt Leoprosjekt som fortjener støtten, også sette ut fra at 
det nå arbeides for å bygge opp igjen Leo

Guvernørrådets vedtak: 





 
THE INTERNATIONAL ASSOCIATION OF 

LIONS CLUBS 
MD 104 - NORWAY 

INIP 

SØKNAD TIL LIONS MINT-FOND 

INIP (Internasjonal Nødhjelp i praksis) ønsker å søke Lions Mint fond om 
midler for å ferdigstille barnehjem prosjekt i Constanta, Romania. 

Bakgrunn for søknaden: 
INIP er en underorganisasjon til Leo (se nærmere beskrivelse nede til 
venstre). Vi har i flere år arbeidet med å hjelpe ett prosjekt for gatebarn i 
Constanta, Romania. I årene som har gått har vi hatt flere turer og i tillegg 
flere hjelpesendinger ned til prosjektet som arbeider med å hjelpe 
gatebarna i Constanta, Romania. 

I november/desember 2005 samlet Leo klubbene for 3. gang inn midler til 
barnehjemmet i Constanta som nå mangler litt for å ferdigstilles og åpnes. 
Barnehjemmet har Leoklubbene vært med å bygge opp fra start med 
midler fra adventlysaksjonen.  Barnehjemmet vil når det er ferdigstilt huse 
opp mot 25 barn og vil bli en stor ressurs for å kunne hjelpe flere ut av den 
situasjonen de befinner seg i. Problemet har vært midler til å ferdigstille 
barnehjemmet slik at de nå kan få åpnet. Dette håper vi å kunne bidra med 
slik at de kan hjelpe enda flere enn det de gjør per i dag. 

Litt info om PRR (Project Romanian Rescue): 
PRR drives av en amerikaner, Daniel Mercado som har bosatt seg i 
Constanta for å hjelpe gatebarna. I utgangspunktet startet arbeidet med ett 
matutdelingsprogram. Ut i fra dette har de nå per dags dato matutlevering 
på gata, dagsenter for eldre og gutte- og jente hjem. På de sistnevnte bor 
det nå fast jenter og gutter som er hjulpet ut av gatelivet og inn i trygge 
former hvor de ofte blir gjenforent med sine familier. Rus er ett stort 
problem blant gatebarna og det arbeides aktivt for å bearbeide disse 
problemene. 
Det er etter at man har sett verdien med dette arbeidet at man har ønsket 
seg ett barnehjem med plass til opp til 25 barn som skal sikres skolegang, 
opplæring og videre fast arbeid etter fylte 18 år. Resultater viser at de som 
kommer fast inn på gutte- og jente hjemmet går det veldig bra med. 
Vi gjør oppmerksom på at denne søknaden ikke på noen måte har med 
videre drift av barnehjemmet å gjøre. Det har vi til dags dato ikke vært 

 

Organisasjons komite 
2005/2006: 

Leder/økonomi :  
Kristian Georg Moe 
Michael Krohnsgate 30 
5057 Bergen 
Tlf.: 55 38 04 73 
M: 92 41 99 33 
kristiam@netcom.no  

Rekruttering :  
Helen Haga 
Michael Krohnsgate 30 
5057 Bergen 
Tlf: 55 38 04 73 
M: 41 25 81 34 
nestleder@leonorge.org 

Turoperatør: 
Ted Walter Hansen 
Haukelandsbakken 49/E22 
5009 Bergen 
Tlf: 53 50 00 70 
Fax: 53 50 00 71 
Mob : 41 14 70 00 
tedwh@broadpark.no 

Avd. Oslo : 
Hanne Merete Klemo Garm 
Solkroken 12 
1394 nesbru 
Tlf: 66 98 26 56 
Mob: 93 86 54 44 
hanne@garm.no  

INIP er en gruppe i LEO, 
ungdomsorganisasjonen til Lions. 
Vårt fremste mål er å drive målrettet 
nødhjelpsarbeid i Praksis, derav 
navnet INIP (Internasjonal Nødhjelp 
I Praksis). 

Gjennom vårt arbeid driver vi 
positivt og verdiskapende arbeid for 
vanskeligstilt ungdom i utlandet, og i 
tillegg skaper vi et voksende og flott 
alternativt tilbud for norsk ungdom 
som ønsker å gjøre noe positivt, 
mens de opplever og lærer nye ting 
om en stadig mindre verden. 

Vårt arbeid er kun basert på frivillig 
innsats.  



involvert i og kommer heller ikke til å være det. Prosjektet har flere andre 
bidragsytere fra andre land som er involvert i denne delen av prosessen. 

 

Slik startet det! 
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Slik så det ut etter 1. gang vi hadde sendt av sted penger etter adventlysaksjonen. 

 
Slik har det blitt nå, men det mangler enda en del ting før de kan åpne. 



Hva mangler de? 
- godkjenning og ferdig tilkobling strøm: ca kr. 37.800,- (4200 

EUR) 
- varmesystem (radiator osv): ca kr. 54.000 (6000 EUR) 
- septik system: kr. 27.000 (3000 EUR) 
- Diverse andre kostnader (kjøkken, skap, møbler, utstyr): kr. 

9.000,- (1000 EUR) 
- Gammelt hus (dette ligger i tilknytning til barnehjemmet og 

trenger noe oppussing: kr. 10.800,- (1200 EUR) 
- I tillegg en del flis/bad/arbeid innvendig, men her venter de noe 

støtte fra England så dette avventer vi. 
Total kostnad: 100800,- 

Innsamlede midler fra årets adventlysaksjon ser ut til å ende på 36.442,-  

Det vil si at vi har ett restbeløp på 64.358,- som vi håper at Lions Mint 
Fond kan gå inn og dekke. 

Videre fremdrift: 
INIP i samarbeid med Leo planlegger nå reise ned til prosjektet med 
avreise i begynnelsen av juni 2006. Her jobbes det hardt med rekruttering 
og sponsing av selve turen. Målet er å få med en gjeng på 30-35 stk ned til 
Constanta for å hjelpe til med ferdigstillelse av prosjektet. Målet med turen 
er selvsagt å få til dette, men det er også ett mål i seg selv å huke tak i 
initiativrik ungdom som har en fremtid i Leo. Mange av Lions klubbene 
kommer til å sponse ungdom nedover i sommer. Nettopp på grunn av 
rekrutteringsgrunnlaget og selvsagt en opplevelse for livet. 

INIP benytter sjansen til å takke Lions for velvillighet og støtte i 
forbindelse med vår adventlysaksjon i årene som har gått. 
Vi ser frem til å motta svar på søknaden. 

Skulle det være andre spørsmål er det bare å ta kontakt med Ted, Kristian 
eller Hanne (se adresse og telefon informasjon på venstre side) så svarer vi 
gjerne på henvendelser. 

Mvh INIP 

v/ Hanne Garm 

Ps: det hadde vært en deilig tanke å vite at 25 gatebarn kan møte 
vinteren innendørs. 
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Søknad om støtte til helsesportuka i Porsanger fremmet av MD-YC Rune Johansen. 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
LC Porsanger skal denne vinteren arrangere den 30. helsesportuka for ungdom med 
funksjonshemning. Klubben har finansiert disse leirene stort sett med egne midler og med 
bidrag fra gode hjelpere.  
Som en anerkjennelse for sin store innsats foreslår MD-YC at det bevilges et bidrag på kr. 
15.000 fra ungdomskontoen. 
  
VURDERINGER:  
Kapittel IX i arbeidsordningen åpner adgang for i særskilte tilfelle å bevilge penger over 
ungdomskontoen til denne type leire. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Søknaden godkjennes. 

VEDTAK: 

Sak: BEVILGNING TIL HELSESPORTUKA I 
PORSANGER

Art O

Møtedato: 18. og 19. 2.2006 Saksnr: 7.11 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Søknaden godkjennes

Guvernørrådets vedtak: 



MD – YC  Rune Johansen, 
Høybråtenveien 23 J, 1055  Oslo 

Mobil : 97 60 85 10   Tlf.pr. : 23 14 04 35  E - mail : mdyc@lions.n 

 Til:  AU/GR 

          Oslo 28.01.06  

 Fra:  MD YC Rune Johansen 

 Helsesportsuka Porsanger 2006 

Lions Club Porsanger kan denne vinteren arrangere sin 30. Helsesportsuke. Nærmere tusen 
handikappede har under disse årene hatt uforglemmelige uker ute i naturen hvor de har fått lære at på 
tross av sine funksjonshemninger kan de være med på lek, vintersport og aktiviteter i snø.  

Uke har i disse 30 årene kostet ca 5.6mill. En del av disse midlene er samlet inn fra andre støttespillere 
enn egen klubb, men også LC Porsanger har måttet gi betydelige bidrag fra egen aktivitetskasse for å 
kunne gjennomføre leiren.  

Bestemmelsene rundt Lions Ungdomskonto åpner for at i særlige tilfeller så kan Guvernørrrådet 
godkjenne at det ytes direkte tilskudd fra ungdomskontoen til leirarrangører. At LC Porsanger denne 
vinteren arrangere sin 30. Helsesportsuke er et særlig tilfelle. 

MD-YC foreslår derfor overfor GR at det i anledning av Helsesportsuka 2006 gis en gave på nok 
15.000,- til arrangørene. Dette som en hilsen fra MD 104 til LC Porsanger og klubbens mange 
støttespillere som i 30 år har arrangert leiren.    

Gaven overrekkes under åpningen av uka 2006. 

Hilsen 

Rune Johansen 
MD YC 2005 - 2007 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se søknad nedenfor. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Flatås Lions er et fotballag for utviklingshemmede. Navnevalget er kommet etter en utlyst 
navnekonkurranse mellom spillerne, og har derfor ingen tilknytning til vår organisasjon.  
Vi ble oppmerksom på laget gjennom en lengre TV-reportasje på NRK 1 
GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Beløpet bør kunne innvilges fra vårt nasjonale hjelpefond.  
VEDTAK: 

Sak: SØKNAD OM STØTTE FRA ”FLATÅS LIONS” O

Møtedato: 18. og 19. 2.2006 Saksnr: 7.12 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
AU foreslår en bevilgning på kr. 16.000.- hvilket tilsvarer de kr. 500 som hver spiller bidrar 
med. I tillegg går vi til innkjøp av Lions tøymerker som vi ber spillerne bruke på 
spilledrakten.

Guvernørrådets vedtak: 



Lions Club Norway    Tr.heim 2.febr.2005    
v/ Grl Marit Klokkerhaug 

Søknad om økonomisk støtte til Flatås Lions. 

Flatås Lions er et fotballag for utviklingshemmede og tilhører Flatås IL i 
Trondheim. I utgangpunktet heter vi Flatås PU, men spillerne syntes navnet var 
kjedelig og utlyste navnekonkurranse. Da ble det Flatås Lions. Løvene fra 
Flatåsen. I år er det 10 år siden vi startet dette laget, og i disse årene har jeg hatt 
ansvar for 12 utrolig flinke fotballspillere. Ferdighetsnivået varierer etter 
funksjonshemming, men hos oss er alle like viktige og verdifulle. Arbeidet 
drives i en atmosfære av oppmuntring som igjen skaper trygghet og trivsel. 

Dette året er spesielt for oss. Vi er 10 år og det skal markeres ved at vi 
arrangerer stor fotballdag på Flatåsen for andre tilsvarende lag i Trøndelag. Men 
årets høydepunkt blir likevel tur til Tønsberg der Landsturneringen arrangeres i 
regi av Norges Fotballforbund. I budsjettet for dette år har vi budsjettert med 
kr.30.000,- til dette arrangementet. Da sponser vi turen for spillere og ledsagere 
slik at flest mulig har anledning til å være med. Vi er glad for at Trondheim 
kommune i flere år har støttet oss økonomisk med 10.000,-. Det samme har 
Stiftelsen Fridheim gjort. Hver enkelt spiller betaler 500,- i aktivitetsavgift. Så 
forsøker vi å få litt støtte her og der. 

Vi søker derfor om kr.10.000,- til Flatås Lions, øremerket 
Landsturneringen 2006 i Tønsberg. 

Som en tilleggsopplysning er jeg som økonomisk ansvarlig for laget underlagt 
ekstern regnskapsfører, Økonomi og Regnskapspartner AS i Trondheim. Selv 
mottar jeg som trener og oppmann kr.2000,- i honorar pr. år, og får også dekket 
mine kjøregodtgjørelser. 

Jeg håper på positiv behandling av denne søknaden. 

Vennlig hilsen    Adresse:  Høgreina 294 
Helge Gudmundsen     7079 Flatåsen 
Trener og oppmann for Flatås Lions  Konto: 4200 34 57251 





GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se vedlagte anbefalinger fra MD YC  Rune Johansen og DG Torbjørn Åshaim 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Den leiren som arrangeres i 104 D er en form for testleir, der man i alle 3 ukene oppholder 
seg på 3 forskjellige leirsteder.  
I utgangspunktet skal disse leirene være selvfinansiert av distriktet. Denne leiren er som 
nevnt et prøveprosjekt, og kostnadene har derved blitt noe høyere enn vanlig.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Søknaden bør innvilges. Imidlertid må distriktet sørge for å øke bidragene fra klubbene, slik 
at man for neste leir får en fullfinansiering.  
Da leiren også er en form for ”testleir”, bes distriktet utarbeide en evalueringsrapport som 
kommer alle distriktene til gode. 

VEDTAK: 

Sak: SØKNAD OM STØTTE TIL UNGDOMSLEIR 
SOMMEREN 2006 I 104 D

O

Møtedato: 26. 5.2006 Saksnr: 7.13 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Det gis en garanti for bortfall av inntekter på inntil kr. 40.000.- . Man ber om en ny 
gjennomgang av kostnadene, da disse er høye sammenlignet med andre leire.  
Distriktet må sørge for vedtak om å øke det bidraget klubbene skal gi for å gjennomføre 
fremtidige ungdomsleire.

Guvernørrådets vedtak: 



MD – YC  Rune Johansen, 
Høybråtenveien 23 J, 1055  Oslo 

Mobil : 97 60 85 10  Tlf.pr. : 23 14 04 35 
  E - mail : mdyc@lions.no 

        Oslo 02.mai 2006 

Til: Guvernørrådet  

Fra: MD YC Rune Johansen 

Søknad fra Distrikt 104D  

Distrikt 104D skal sommeren 2006 arrangere ungdomsleir og har i den forbindelse fremmet en søknad til 
undertegnede på nok 40.000,-.  Total budsjett ramme er nok 244.000,-.   

Søknaden gjelder direkte støtte til leiren. Årsaken til at det søkes om støtte er godt beskrevet i de vedlagte 
papirene.   

MD sin policy de siste årene er at ungdomsleire i sin helhet finansierers av distriktene, men at de kan søke om 
garanti for bortfall av inntekter. I midlertidig åpner vedtektene for at det i særlige tilfeller kan ytes direkte 
tilskudd til leire. Søknaden skal behandles av Guvernørrådet.   

Distriktet har allerede tatt lærdom av den situasjonen mht økonomi som har oppstått i forbindelse med leiren 
2006 og vil fra neste år øke innbetalingen til distriktets ungdomskonto for å kunne fullfinansiere en ny leir i 
2008.  

Forslag til vedtak; 
   Søknaden på nok 40.000,- innvilges. resultat over nok 2.000,- tilbakeføres MD’s 

ungdomskonto.  

Hilsen 

Rune Johansen 
MD-YC 

Vedlegg:  budsjett 



Til      Lions Clubs International, MD 104 Norway 
           V/  MD-YC  Rune Johansen 
           Høybråtenveien 23 J 
           1055 OSLO 

INTERNASJONAL  UNGDOMSLEIR  2006 

Jeg støtter Hovedkomiteen for ungdomsleir i D 104 D sin søknad om støtte om 
Kr. 40.000,- til sluttfinansiering av leiren. 
Jeg ser det som meget viktig at denne leiren, som er et ”pilotprosjekt”, kommer i  
”havn” økonomisk. 
De som er involverte i arbeidet med leiren har ikke det store omland som man kan innhente 
noe midler fra sponsorer og lignende. 

Skånevik 02.05.06 
DG 104 D Torbjørn Åsheim 



SAK 7.13.1
                                                Lions Clubs International.  
                                   MD 104d – Ungdomsleir sommeren 2006 
                                               Coast – Fjord - Mountain 

BUDSJETT Deltakereantall pris
1 Ordinære bidrag  fra klubbene / Saldo ungdomsleirkonto 1220 2 60
2 Intern / ekstern sponsing, lokalt (note 1)
3 Intern / ekstern "Pilotprosjekt støtte", sentralt  

Sum inntekter
Utgifter   

4 Egenandel 3.mann's ansvar (ikke forsikring)
5 Lakenposer 30 1 120
6 Plast ponncho 30 2 10
7 Turkopper 30 1 40
8 Leirbok kopiering ++

 UKE 1 Austevoll
9 Bilettutgifter og mat i Bergen 32 1 250

10 Leige av BUS 32 1
11 Ungdomsledere  4 8 250
12 Kokk 3 timer daglig à150kr 1 6 500
13 Overnatting Eidsbøen skule 30
14 Mat 30 8 150
15 Leige av "Krusing"  (båt)  2 3000
16 Reise Hufthamar-Bergen retur 32 2 105
17 Henting på Flesland  ferjer ++

Uke 2 Kvam
18 1) Transport fra Austevoll (note 2)    
19 2)Opphold Botnen- Steinstø 33 1 600
20 3. Diverse kostnader ved opphaldet utstyr m.v.  
21 4. Transport Botnen- Steinstø
22 5. Tur til Folgefonna Ferje, buss eventuelt litt servering                ”     5 000,-  
23 6. Vitjing Fartøyvernsenteret
23 7. Leige vikingskip m. mannskap
25 8. Mat og drikke m.m til grillpary
26 9. Båt frå Norheimsund til Eidfjord
27 10. Diverse uforutsett

Uke 3 Dyranut
28 Middag DYRANUT 30 10 100
29 KOST Tråastølen 30 10 50
30 Transport til Tråastølen 30 100
31 Buss Tråastølen/Flesland 30 250
32 Ungdomsledere 2 10 200
33 Hordatun Folkehøgskule 30 1 190
34 Morellefestival (konkuranse) 30 250
35 Folklore/Fjelvandring/ 30 250
36 Reiser Voss/Eidfjord/Lofthus 30 3 100

Sum utgifter

Note 1) Her ligger lokal sponsorinntekter,  kontanter og materiell(mat)
Note 2) Estimert beløp på båttransport til Norheimsund
 

1



Odda 26. april  2006
Per Gunnar Westerheim
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  175 000 
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  1 200 
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SONE-3 og LC Vestby IR-prosjekt i Malawi (MALOKOTERA PRIMARY SCHOOL PROJECT)

AKTIVITET/UTSTYRSANSKAFFELSE KOSTN EST. KOSTN. EST. År 1 År 2
KWACHA KNOK KNOK KNOK

Rigging 200000 12 6 6
Skoleblokk (#3) 5547159 333 56 55
Lærerbolig (#2) 3480000 209 53 52
Inventar 625000 38 7 8
Infrastruktur 250000 150 75 75
Prosjektledelse 100000 6 2 1
Diverse 510110 31 6 6

TOTAL 10712269 779 205 203

Finansieringsmodell

Sone 3 og LC Vestby 300 60 60
Næringslivet 219 77 75
Mintfondet (1/3 av totalen) 260 68 68

Utbyggingsaktiviteter pr. fase

Fase 1 (år 1 og 2)
Skoleblokk (#1)
Lærerbolig (#1)

Fase 2 (år 3 og 4)
Skoleblokk (#2)
Lærerbolig (#2)

Fase 3 (år 5)
Skoleblokk (#3)

1



FASE 1 År 3 År 4 FASE 2 År 5 FASE 3 TOTAL
KNOK KNOK KNOK KNOK KNOK KNOK KNOK

12 0 0 0 0 0 12
111 56 55 111 111 111 333
105 52 52 104 0 0 209

15 7 8 15 8 8 38
150 0 0 0 0 0 150

3 1 1 2 1 1 6
12 6 6 12 7 7 31

408 122 122 244 127 127 779

120 60 60 120 60 60 300
152 21 21 42 25 25 219
136 41 41 82 42 42 260
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se nedenfor: 

• Søknad om støtte på kr. 260.000 fra Mintfondet. 
• Prosjektbeskrivelse utarbeidet av LC Mzuzu i Malawi 
• Budsjett i sak 7.14.1 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

Prosjektet er et samarbeidsprosjekt mellom LC Vestby og sone 4 i 104 J 

Se prosjektbeskrivelsen. 
I følge Jan Erik Larsen er dette et område hvor kun et fåtall har mulighet for skolegang. En ny 
skole som beskrevet vil bli et enormt løft for området.  
LC Mzuzu vil delta meget aktivt i bygeprosessen. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Et meget godt prosjekt som bør støttes. Fondet er i dag på ca. 1 mill før innbetaling for dette 
Lionsåret har kommet. Et problem er at søknaden vil binde opp til utbetalinger over 5 år, noe 
vi normalt ikke gjør. 

VEDTAK: 

Sak: LIONS MINT – PRIMARY SCHOOL I MALAWI O

Møtedato: 26. 5.2006 Saksnr: 7.14 – 2005/06

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
AU er positive til søknaden, men foreslår at kr. 130.000 utbetales i hvert av årene 
2005/2006 og 2006/2007. På denne måten kommer man raskere i gang, og er ikke avhengig 
av bidrag fra næringslivet fra starten, da slike bidrag ofte tar tid å få inn.

Guvernørrådets vedtak: 



LIONS CLUBS INTERNATIONAL 

 Multippeldistrikt 104 

Søknaden sendes i utfylt stand til Distriktsguvernøren

Prosjektets lokalisering 
Søknaden gjelder bygging av skole i forbindelse med MALOKOTERA 
PRIMARY SCHOOL PROJECT lokalisert i Jendausiku Group Village 
Headman som ligger 16 km øst for Enukweni, og 55 km fra Mzuzu i 
Malawi. Prosjektet er anvist og godkjent i regi av LAN-kontoret ved 
Jan Erik Larsen. 
Se vedlegg-1, Prosjektbeskrivelse 

Sone og klubber som står bak prosjektet 
Prosjektet er et samarbeidsprosjekt mellom Sone-3 og LC Vestby. Det 
er etablert en egen prosjektgruppe lokalt i Norge der de klubber som 
inngår i Sone-3 samt LC Vestby deltar med representanter. Det er også 
etablert kontakt med den lokale Lionsklubben i Mzuzu for oppfølging 
lokalt.    

Finansiering og gjennomføring 
Prosjektet som har en planlagt gjennomføringsperiode på 5 år med 
planlagt start høsten 2006, skal finansieres gjennom aktivitetskassenen 
til de respektive klubber i Sone-3 samt LC Vestby. Videre gjennom 
bidrag fra det lokale næringslivet samt midler fra Mintfondet. 
Se vedlegg-2, presentasjon som benyttes for innsalg ovenfor 
næringslivet og bilag-2, finansieringsmodell.  

Prosjektet er utgiftsberegnet til:

Prosjektet er planlagt gjennomført over en periode på 5 år i følgende 
faser:

Fase-1 (2006-2007) med bygging av Skoleblokk #1 og lærerbolig #1. 
Beregnet totalkostn.

Kr. 408.000,-



Fase-2 (2008-2009) med bygging av Skoleblokk #2 og lærerbolig #2. 
Beregnet totalkostn.

Kr. 244.000,-

Fase-3 (2010-2011) med bygging av Skoleblokk #3 Kr. 127.000,-

SUM Kr. 779.000,-

Prosjektet er tenkt finansiert slik:

Fra klubbenes aktivitetskasser                                             (Minimum 50% 
av prosjektets totale utgifter) Kr. 300.000,-

Eventuelt andre kilder:  Bidrag fra det lokale næringslivet Kr. 219.000,-

Søkes dekket av Lions MD-aktivitetsmidler Kr. 260.000,-

Vår aktivitetskonto har nummer:   1080 22 29270

Kassererens navn  Jan Erik Ottersen

Kassererens adresse:    Strandveien 35

Postnr.:   1570 Poststed Dilling

Klubbpresidentens underskrift

Distriktsguvernørens kommentar:

DG Kjell Sponheim har godkjent søknaden

Dato: Distriktsguvernørens underskrift:  



LIONS CLUB OF MZUZU 

PROJECTS DEPARTMENT 

PROJECT NAME:  MALOKOTERA PRIMARY SCHOOL PROJECT 

LOCATION:   Jendausiku Group Village Headman 

   16 km east of Enukweni, and 55km from Mzuzu 
   Traditional Authority Mtwalo 
   The nearest Full Primary School is Kavula, 8km away. 

MD-fagsjefens kommentar:

MD-IRC Evy Einarsen har fått søknaden oversendt for få dager siden, og kommer med sin 
uttalelse senere.

Dato:  MD-fagsjefens underskrift:  



There are some 8 villages with an estimated population of more than 
2500. 
The school is surrounded by many small and medium sized tobacco 
estates with a large farm population and most children from these farms 
do not go to school. 

The area is hilly and rugged, making walking to distant schools very 
difficult for small children. 

THE SCHOOL:  School has one temporary school block with grass thatch and has two 
classrooms. There are two temporary and unqualified teachers paid 
K800 per month by the community. Sometimes the local community 
fails to pay the wages and the teachers do not teach as a result. 

 The school only caters for standard 1 to 3 classes. Children from 
standard 4 to 8 attend school at Kavula Primary School, some 8km 
away. Hence some pupils walk more than 10 km to Kavula F P school. 

 There are no teachers’ houses. 

Class sizes are between 30 and 40. The number of pupils at the school 
could have been larger but most children do not go to school because of 
the long distance to Kavula, poor school infrastructure at Malokotera, 
Malokotera can only offer Classes 1 to 3 and lack of qualified teachers. 
However, some parents send their children to stay away with relatives 
nearer better schools elsewhere. 

 The community has moulded 93000 bricks for a school development 
project.  

THE PROJECT: The project objective is to develop a primary school at Malokotera 
through upgrading the existing community supported junior school to a 
full primary school which would be well staffed and managed by the 
Ministry of Education. A full primary school at the proposed site would 
alleviate the current situation whereby most children in the area fail to 
go school because of long walking distances. 

 The project involves the construction of three school blocks with six 
classrooms, an office and storeroom and two teachers’ houses including 
that of the headmaster. The project would also assist to establish sports 
infrastructure being mainly a football and netball ground. Basic school 
furniture (desks and chairs) for all classrooms will be required in 
addition to office furniture. The proposed six classrooms will require 
300 school desks.  



 A standard school block (IDA Education Project Design) with two 
class-rooms measures 17m x 10m. A standard teacher's as designed for 
the IDA Education Project measures 11m x 8m. 

 Standard designs for a school block and teacher’s house are attached. 

PROJECT COST: The project is estimated to cost K10,712,230.00 based on the Ministry 
of Education standard designs for primary schools and teachers houses 
as detailed in the attached building plans and current costs of 
construction. The Project Implementation Unit of The Ministry of 
Education advised that cost of one school block is K1,849,053.00 and 
that of teacher’s house is K1,740,000. The project cost is detailed 
below. Raiply supplies school desks at a price of K2250.00. 
       Kwacha 
Site Access Improvement    200,000 

 School Blocks (3No):     5,547,159 

 Teachers’ Houses (2No):     3,480,000 
  
 School Furniture (Three Hundred Desks):  625,000 

 Minor Infrastructure      250,000 

External Works      0 

   Project Supervision    100,000 

Total Base cost     10,202,159 

Contingency      510,110 

Total Cost      10,712,269 

COMMUNITY CONTRIBUTION:  

The community has moulded and is providing 98000 bricks valued at 
K147000. One estate owner has pledged to provide 40000 bricks 
valued at K60000 if the project is implemented and another estate 
owner intends to construct one teachers’ house with thatch estimated to 
cost K150000. 

PROJECT MANAGEMENT



Mzuzu Club will engage an experienced contractor to carry out the construction work. The 
Club will also engage a supervisor to monitor the progress of the construction and 
periodically prepare disbursement certificates to enable the Club pay the contractor 

LIONS CLUB RESPONSIBILITY

To ensure that the project, upon being financed, is fully implemented 
and handed over to the community and government; 

To bring awareness in the community that the project is their own and requires their 
participation during its implementation and subsequent management;  

To work with the government so that it provides appropriate levels of staff and other 
requisite resources for the proper start and management of the school 

GOVERNMENT RESPONSIBILITY 

The Ministry of education will take over the administration of the 
school upon the completion of construction. The Ministry has 
undertaken to provide sufficient numbers of teachers. 

SUBMISSION: The project is submitted for consideration of funding by the donor.

Projects Director    Lion President 

Mzuzu Lions Club    Mzuzu Lions Cub 
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